
POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV OS LOVRENC NA 
POHORJU – KRONOLOŠKI PREGLED 

 
02 SEJA OS – 13.11.2014 
 
Rok Urnaut poda eno vprašanje in tri pobude: 
Vprašanje: Zanima ga, kako je z obnovo nogometnega igrišča. Trenutno je v 
katastrofalnem stanju in je že nevarno. 
Pobude: 

1. Ladejenkovo – na to hišo vsi gledamo kot na nekakšen lovrenški spomenik, 
zato da pobudo, da bi občina morala pomagati lastniku pri vzdrževanju in 
obnovi takšnega objekta. 

2. Predlaga in da pobudo za prometne ovire na Kovaški cesti in cesti Ob 
Radoljni. 

3. Nadalje da pobudo za ureditev »Juršnikovega tajhta«. Gospa Koder je izrazila 
željo, da bi s pomočjo občine ribnik sanirali in s tem pripomogli k zunanji 
podobi kraja. 

 
Župan pove, da so po projektu za cesto na Kumen predvidene tri cestne ovire, 
cestnih prehodov pa je predvideno pet.  
Glede ureditve ribnika se je tudi sam pogovarjal z lastnico. Pred posegom je 
potrebno proučiti pravne podlage za vlaganja v privatna zemljišča, enako velja za 
Ladejenkovo domačijo. Urediti je potrebno pogodbene odnose. 
Igrišče za nogomet je predvideno v letu 2016 – zanj bomo pridobili sredstva EU. 
 
Tomaž Golob poda dve pobudi: 

1. Predlaga, da se naj zagotovi video snemanje sej občinskega sveta in objavi na 
lokalni TV in internetu. Za ta namen se naj zagotovijo sredstva v proračunu za 
leto 2015 in naprej. 

2. Predlaga prenovo in ureditev uradne spletne strani občine. Razprava o dani 
problematiki, se naj uvrsti na dnevni red naslednje redne seje. 

 
Župan odgovori, da bomo uredili slikovno snemanje sej OS. Odločiti se moramo 
samo za eno izmed variant. 
Glede spletnih strani pa predlaga, da povabimo na sejo OS, direktorja Info neta. 
 
Direktor pove, da je spletna stran enostavna, žal pa prenekateri je ne znajo 
uporabljati. Določeni podatki o svetnikih in odborih še niso objavljeni, saj še niso 
imenovani. Glede slikovnega snemanja bomo dopolnili tudi poslovnik in ne vidi večjih 
problemov. 
 
Leo Čelofiga poda tri vprašanja in dve pobudi: 
Vprašanje:  

1. Ali so se v tem letu izvedle kakšne aktivnosti v zvezi z OPN-jem? 
2. Kako smo v režijskem obratu pripravljeni na zimsko službo (čiščenje pločnikov, 

kam z odvečnim snegom)? 
Pobude: 

1. Pohvali lepo urejeno lovrenško pokopališče. 



2. Kako je s sanacijo starega mostu čez Radoljno pri puščavski cerkvi, ki je v 
zelo slabem stanju in je hoja po njem nevarna. Ta most je pomemben za 
turistično in pokopališko dejavnost. Občani prosijo, da se most čim prej sanira. 

3. Kako je s saniranjem bankin ob državni cesti od Prireditvenega centra do 
Hojnikove ride? 

 
Albina Pajtler pove, da je glede OPN situacija kar nekaj časa stala, zaradi menjav 
vlade. Na ministrstvo za kmetijstvo in okolje smo z vlogo poslali dopolnilne smernice. 
Obljubljeno imamo, da bomo še letos dobili vse odgovore. Realno lahko razmišljamo, 
da bomo OPN sprejemali sredi naslednjega leta. 
Glede zimske službe pove, da so bile pogodbe z izvajalci podpisane v lanskem letu 
in veljajo do 13.12. 2014. Naslednje pogodbe bodo pripravljene še v novembru 2014. 
Zimska služba je razdeljena po sklopih, en sklop je v vrednosti cca. 20 tisoč €. 
Glede pluženje pove, da imamo sedaj več pločnikov. Kjer bo možno bomo pločnike 
čistili s strojem, kjer pa ne bo možno bomo sneg odvažali. 
Glede mosta v Puščavi pove, da smo naročili dokumentacijo o sanaciji, ki pa smo jo 
odstopili župnišču v Puščavi, saj so zagotovili, da bodo most sanirali s pomočjo 
faranov. 
 
Župan odgovori glede bankin ob državni cesti. Pove, da bomo urgirali pri upravljalcu 
ceste. 
Leseni most bomo sanirali mi. 
 
Simona Grobelnik poda dve pobudi: 

1. Podaja pobudo za začetek ustreznih postopkov v zvezi s spremembami in 
dopolnitvami Statuta Občine Lovrenc na Pohorju ter Poslovnika Občinskega 
sveta Občine Lovrenc na Pohorju. 

2. Da občinska uprava razmisli o transparentnem – javnem obveščanju ljudi v 
zvezi s pridobljenimi mnenji (postopki) v zvezi z izgradnjo Kovaške ceste – 
glede na številne javne polemike in dezinformacije. 

 
Župan se strinja, da bomo morali v statutu in poslovniku dopolniti kar v nekaj členih. 
 
Edvard Goričan poda dve vprašanji in tri pobude: 
Vprašanje: 

1. Kakšna je ocena izgub pitne vode v vodovodnem sistemu Lovrenc na Pohorju 
in kje so najbolj kritične točke? 

2. Skupina ARS s prirejanjem koncertov v cerkvi sv. Radegundi zbira sredstva za 
obnovo tega sakralnega objekta, s prostovoljnimi prispevki, pri čemer se vsi 
prispevki namenijo v obnovo. Ali mora skupina za koncerte, ki jih organizira v 
cerkvi sv. Radegunde, za najem plačati najemnino? 

Pobude: 
1. Med zaščiteno kulturno dediščino je tudi »znamenje Štručev križ«. Zaradi 

nevzdrževanja je streha propadla, s tem pa se uničuje tudi sam spomenik. 
Predlaga, da se urgentno prepreči nastajanje nadaljnje škode. 

2. Občina Lovrenc na Pohorju je imela v letu 2014 revizijo poslovanja. Prosi, da 
se občinski svet seznani z vsebino revizije, sklepi in zaključki, priporočili in 
eventualnimi neskladnostmi. Poročilo pričakuje v pisni obliki s pravico 
vpogleda v poročilo. 



3. Glede na vprašanja v klepetalnici in volilni kampanji bi želel: Pisno poročilo o 
menjavi zemljišča med Občino Lovrenc na Pohorju in podjetjem Pergolo, 
d.o.o. in kopijo cenilnih zapisnikov. 

 
Župan glede vode pove, da je kritična točka v trgu, saj so tukaj najstarejše cevi. 
Projekte, ki jih imamo, jih bomo morali nivelirati in če še ne bomo hitro v državnem 
proračunu, se bomo morali sami lotiti izgradnje kanalizacije in vodovoda. Sedanji 
mešan sistem kanalizacije nam tudi dela težave na čistilni napravi.  
Za cerkev sv. Radegunde pove, da je cerkev občinska in da moramo preveriti, kako 
je z zbiranjem prostovoljnih prispevkov in najemi. Pravilnika o takšnih najemov še 
nimamo, kar je opozorila revizorka. 
O »znamenju Štručev križ« pove, da se strinja, da je še pred zimo potrebno 
znamenje zaščititi. Glede nadaljnje sanacije pa moramo sodelovati z Javnim 
zavodom republike Slovenije za varstvo kulturne dediščine. 
Revizijsko poročilo lahko člani sveta dobijo v vednost. 
Glede menjalne pogodbe med Občino Lovrenc na Pohorju in podjetjem Pergola, 
d.o.o. pripravljamo poročilo za Protikorupcijsko komisijo, iz katerega se bo videla 
premoženjska korist občini. Odgovor bomo dali v kratkem. 
 
Savinka Geratič poda eno vprašanje in eno pobudo: 
Vprašanje: ali je projekt kanalizacije za celoten Lovrenc izdelan, kakšen je, oziroma, 
kje se ga da videti? 
Pobuda: Društvo ARS skrbi za obnovo cerkve sv. Radegunde, zato predlaga, da se 
jim ugodi glede soglasja za koncert in se jim da brezplačna uporaba za predvidene 
koncerte. 
 
Albina Pajtler odgovori, da je bil projekt kanalizacije za Lovrenc na Pohorju narejen 
leta 2003, uporabno dovoljenje pa smo dobili 2007 leta.  
Iz tega projekta je izvzet trg, kjer imamo mešan sistem kanalizacije, zaradi tega 
imamo občasno tudi težave na čistilni napravi, predvsem v času večjih padavin. V 
času ko je država naročila projekt za konstrukcijo ceste skozi trško jedro, smo se mi 
vključili tako, da smo pri istem izvajalcu naročili tudi projekt za kanalizacijo v trškem 
jedru in vsa dokumentacija je pri nas. Rekonstrukcija se ceste se nam odmika, 
posledično se odmika tudi izgradnja kanalizacije in vodovoda.  
 
Župan glede koncerta pove, da za vsako brezplačno zadevo mora biti pravna 
podlaga. Referent za to področje bo predlagal rešitev. Pogodbenega odnosa z 
Arsom pa nimamo. Bomo pa to reševali. 
 
Direktor pove, da za enkraten dogodek ne vidi problemov. Dolgoročno pa bomo 
stvari uredili. 
 
Marija Perklič pove, da druženje starejših poteka dvakrat tedensko preko društva 
Zavetje. Zanima jo kako bo v naslednjem letu. Izpostavi problem javnih delavcev iz 
sosednjih občin, saj ima informacijo, da naši ljudje z njimi niso zadovoljni. Ali je 
kakšna možnost, da bi kakšno naše društvo prevzelo druženje starejših. Pomoč bi 
lahko zagotavljali s prostovoljnim delom. 
 
Župan pove, da je društvo Zavetje ponudilo program druženja starejših že pred tremi 
leti. Meni, da je to druženje pozitivno in še ni dobil nekih pripomb. Glede javnih del 



pove, da na njih nimamo vpliva. Zavod za zaposlovanje nam ponudi določen kader in 
na nas je ali ga vzamemo. Če ponujenih javnih delavcev ne vzamemo, smo primorani 
projekt prekiniti. Vsem javnim delavcem pa se ob koncu leta pogodbe prekinejo. Tako 
moramo ponovno prijaviti programe in če bodo potrjeni, bomo druženje peljali še 
naprej. Če pa je kdo pripravljen srečanja prevzeti, pa tudi nima nič proti. 
 
Matjaž Manfreda postavi dve vprašanji in da eno pobudo: 
Vprašanje: 

1. Ali že imamo projekte za obnovo ceste in infrastrukturo skozi trg Lovrenca. 
2. Ali so kakšne novejše informacije o obnovi ceste proti Pesku. 

Pobuda: 
1. Da pobudo, da se planira javna razsvetljava v Slepnici in sicer od Vuhreda do 

Marlesa. 
 
Župan pove, da projekte imamo, da pa si glede ceste skozi trg ne upa dati odgovora, 
saj smo že bili v državnem proračunu večkrat in smo vedno izpadli. Glede te ceste je 
bil pri nas že minister za infrastrukturo in prostor, od tega pa ni bilo nič, kljub 
obljubam. Člane sveta pa bo obveščal o vseh pogovorih, ki jih vodi z ministrstvi. 
Projekti in izvedba (kanalizacija, vodovod, razsvetljava) za Slepnico je predvidena za 
leto 2017. 
 
Miljana Obrulj da pobudo, da se zagotovi eno javno stranišče v bližini pokopališča. 
 
Župan pove, da bi lahko uporabljali že obstoječi WC pri vežici. Potrebno bi bilo 
ustrezno označiti in dati obvestilo. 
 
 
03 SEJA OS – 29.12.2014 
MARIJA PERKLIČ 
POBUDA: 
Predlaga, da v zdravstvenem domu na stopnišču naredimo na levi strani še eno 
držalo. 
 
Župan pove, da se strinja s pobudo. 
 
SAVINKA GERATIČ 
VPRAŠANJA: 

- Zakaj se tolerira toliko napak v gradivu? 
- Kakšna je možnost prekinitve koncesijske pogodbe s Snago, ki je sklenjena za 

30 let? Ali je to možno in kakšne so posledice? 
POBUDA: 
Ugotavlja, da je odbor za pripravo prazničnih dni že bil imenovan. Odboru čestita za 
dobro pripravljeno božičkovanje. 
Predlaga, da odbor sodeluje z vso javnostjo in da je sodelovanje na enakopravni 
bazi. 
 
Rok Urnaut pove, da mu je logično, da odbor sodeluje z vsemi v kraju. 
 
Marjana Kralj se kot predsednica odbora zahvali za čestitko. 



 
Župan pove, da gradivo pripravljajo strokovni sodelavci. Trenutno ima občina z 
bolniškim staležem precej izpada, da so se naloge porazdelile in da je bila pri pripravi 
časovna stiska. 
Glede koncesijske pogodbe s Snago pove, da smo se kar potrudili, da smo jo sklenili, 
da smo lahko iztržili največ, kar je bilo možno. Sosednje občine imajo višje cene. 
Pogodbo je možno vpogledati na občini. 
 
EDVARD GORIČAN 
VPRAŠANJE:  

- Zanima ga glede OPN, če smo že dobili soglasje Ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano RS. 

- Opozori na »Štručev križ« na Činžatu, če ga ne bomo kmalu sanirali pred 
snegom, bo propadel. 

- Kaj je vzrok za povečanje bolniških staležev? Prav je, da vodstvo ugotovi vzrok 
povečanega staleža. 

POBUDE: 
- Predlaga, da se na naslednjo sejo uvrsti točka dnevnega reda o izvajanju 

Pravilnika o uporabi nepremičnega premoženja v lasti občine, glede na 
zadeve, ki so se dogajale v mesecu decembru. 

 
Albina Pajtler pove, da je soglasje prišlo okrog 20. decembra, v katerem pa vloge, 
glede na dopolnilne smernice, niso bile vse akceptirane. Na izvedbenem delu OPN 
nas sedaj čaka kar nekaj dela. Po javni razpravi lahko pričakujemo, da bomo OPN 
sprejemali približno v mesecu juniju. 
 
Župan pove, da je znamenje na privatnem zemljišču in še nismo dobili soglasja. 
 
SIMONA GROBELNIK 
VPRAŠANJA:  
Prosim za kratko in transparentno informacijo v zvezi z izgradnjo ceste na Kumen: 
kakšna je bila fin. konstrukcija projekta pred začetkom izvedbe, kakšna je fin. pozicija 
danes oz. koliko sredstev bo še potrebnih za dokončanje – prav je, da bo informacija 
na voljo tudi občanom. Želi samo informacijo: plan na začetku, kako so se sredstva 
planirala po proračunih v letih in kje smo danes. 
Zanimajo me izvedene/načrtovane aktivnosti v zvezi z vključevanjem Občine 
Lovrenc/Poh. v LAS preko MRA: Zatečeno stanje ter načrtovane aktivnosti? 
Avtobusne postaje – se v letu 2015 pripravljajo kakšni projekti na tem področju? 
Ali se razmišlja o pločniku na Mariborski cesti, vsaj do črpalke? 
Da pobudo za omejitev hitrosti na Mariborski cesti od bencinske črpalke do odcepa 
na Kovaško cesto. 
 
Župan pove, da smo že podpisali pismo o nameri, da se vključujemo v LAS 
»Jabolko« v Selnici ob Dravi, priključila se je tudi Občina Ruše. Gospo Simono prosi 
tudi za pomoč. 
Cesta na Kumen je v zaključni fazi, izveden je bil že tudi tehnični pregled. 
 
Direktor pove, da smo že oktobra dali pisno informacijo o Cesti na Kumen. Opozori 
pa, da občina pripravlja tožbo zoper podjetje Kreativ Rogaška. Zaradi postopkov, ki 
tečejo na sodišču, vseh informacij ne moremo dati v javnost.  



 
Albina Pajtler pove, da se pripravljajo projekti vsaj za štiri avtobusna postajališča: 
Puščava, Marles, Komar in Strdin. Prostorsko bomo imeli največje probleme v 
Puščavi in za to postajališče sta izdelani dve varianti. Projektantska vrednost je cca 
74 tisoč €. Projektantske osnovne usmeritve imamo. 
Glede pločnika na Mariborski cesti pove, da je v projektu rekonstrukcije ceste in sicer 
120 m od križišča Vozniška pot. 
 
SAVINKA GERATIČ 
Ali je možno avtobusna postajališča vsaj začasno označiti? 
 
Albina Pajtler pove, da začasne variante ne pridejo v poštev. Razmišljali smo o talni 
signalizaciji, vendar je povsod vprašljiva preglednost. 
 
LEO ČELOFIGA: 
POBUDA:  
Zagotoviti KORK Lovrencu na Pohorju prostore v pritličju ali kje drugje.  
Predlaga, da se izdela pločnik in prehod med postajama na Činžatu. 
Pohvala novemu odboru za prireditve za odlično pripravljeno božično prireditev in 
zato, da so k sodelovanju pritegnili veliko Lovrenčanov. 
 
Župan pove, da bomo za Rdeči križ poiskali primernejše prostore. 
 
Albina Pajtler odgovori, da je stališče direkcije za ceste, da v kolikor niso izpolnjeni 
vsi pogoji za varnost pešcev, se prehodi ne označijo. 
 
TOMAŽ GOLOB 
VPRAŠANJE:   

- Ali so bila društvom v občini in knjižnici izplačana vsa sredstva po sklenjenih 
pogodbah in proračunu? 

- Ali je oz. bo imenovan podžupan? 
- Kako daleč je njegova pobuda z zadnje seje za video snemanje sej? 

POBUDA: Vloge kulturnih društev občine za uporabo prostorov občine naj se 
obravnavajo v skladu z zakonodajo in enakopravno za vsa društva (mesec december 
– za dve društvi so bili pogoji nesprejemljivi). 
Pri predlogih za varnost na cesti se je bolje posluževati sveta za preventivo in 
varnostnega sveta.  
 
Direktor odgovori, da je začuden nad izvajanjem, da so za nekoga nesprejemljive 
pogodbe, kaže na to, da delujejo v kulturi nekulturno. Zgodba je iznakažena, kot da 
nekdo načrtno ruši kulturo. V občini se ogromno denarja nameni za kulturo, kot tudi 
za šport. Dejstvo pa je, da sodelavec ni ustrezno pripravil zadev za to področje. … . 
 
Bronislava Paulič glede izplačila pove, da pogodbe niso prišle istočasno, večji del 
pogodb je bil izplačan. V tem mesecu je pri nas likvidnostna težava, zaradi tega kar 
nekaj zadev držimo kot neporavnane. Takih zadev je za cca 327 tisoč €. Obveznosti 
so knjižene in bodo izplačane. Trenutno je na razpolago 134 tisoč € sredstev. 
 
Leo Čelofiga pove proceduralno, da pri pobudah in vprašanjih ni razprave. 
Pri obravnavah pravilnikov pa se naj vključijo zainteresirane skupine. 



 
Župan pove, da podžupan še ni imenovan. Glede snemanja sej pove, da se ne 
nagiba k BK tv, ampak bomo verjetno nabavili opremo in snemali sami. 
 
ROK URNAUT 

- Opozori, da terminal skoraj nikoli ne dela. 
- Motijo ga razlike v odpiralnih časih gostincev. 

POBUDA: 
Predlaga, da se uredi razsvetljava na prireditvenem prostoru. 
 
Župan pove, da je na terminalu napaka in ga bo potrebno zamenjati. 
Glede odpiralnega časa (»Kava bar Ali baba«) pove, da je potrebno ugotoviti, kaj se 
dogaja. Glede tega imamo pritožbo, ki jo rešujemo. … . Skrbi pa ga razvoj turizma. 
 
 
04. SEJA OS – 11.02.2015 
Maksimiljana Obrulj poda pohvalo Društvu upokojencev, predvsem Mariji Perklič, da 
je obiskala naše občane v domovih za starostnike. 
 
Marija Perklič izrazi pohvalo zobozdravstveni službi v našem kraju. 
Vprašanje: Ali je kakšna možnost, da bi ta zobozdravnik, ki je sedaj v kraju, lahko 
ostal, da bi tako potem, ko se bo zobozdravnica vrnila iz porodniške, imeli dva 
zobozdravnika. 
 
Župan odgovori, da če bi bilo to uresničljivo, bi bil zelo vesel. Zobozdravnik spada 
pod Zdravstveni dom Maribor in že za njega smo se morali zelo boriti. V kolikor pa se 
bo pokazala kakšna možnost, se bo boril za to. 
 
Savinka Geratič vpraša, če je možno podeliti več koncesij. Sedaj smo podelili samo 
eno. 
 
Župan pove, da trenutno rešujemo lastništvo parcel okrog zdravstvenega doma. S 
koncesijo zobozdravstvu zopet nastajajo dodatni stroški in ko bi podelili koncesijo, bi 
nam v tistem trenutku zdravstveni dom Maribor ukinil zobozdravnico. Trenutno je 
dobra situacija, bomo pa preverili, ali je sedanja zobozdravnica pripravljena prevzeti 
koncesijo. 
 
Edvard Goričan pove, da ugotavlja, da občina nima nobenih strateških dokumentov. 
Niti programa razvoja, ne študije razvoja, nimamo stanovanjskega programa. Zanima 
ga, ali je kaj v pripravi, ali lahko pričakujemo kakšen osnutek le-tega. Vsaj osnovne 
stvari, kam bi radi prišli. 
Vprašanje: Na drugi seji sveta so dobili obljubo, da bodo dobili kopijo pogodbe s 
podjetjem Pergola. Ali bomo obljubljeno pogodbo dobili? 
 
Direktor pove, da so nekateri člani sveta že v prejšnjem mandatu sodelovali pri tej 
pogodbi. Dejstvo je, da je bila dana prijava na Protikorupcijsko komisijo, da smo 
morali vso dokumentacijo dostaviti komisiji, odgovora pa še nismo dobili. Domneva 
lahko, da ko je prišlo pismo od komisije na naslov predsednika prejšnjega nazornega 
odbor, da je kaj v zvezi s tem. Že zadnjikrat je povedal, da bomo dali celotno 



informacijo o tej temi, ko bomo dobili odgovor protikorupcijske komisije. V kolikor se 
župan strinja, lahko mnenje in pogodbo takoj posredujemo. 
Opomba: 
Dne 26.3.2015 – Posredovana kopija menjalne pogodbe z družbo Pergola, d.o.o.. 
 
Župan pove, da se naj preveri, če pogodba spada med informacije javnega značaja, 
če je, lahko takoj damo kopijo v pogled. Ko bo dobil odgovor Protikorupcijske 
komisije, bo o tem takoj obvestil svet. O podjetju Pergola pa ne bi rad govoril. 
 
Simona Grobelnik prosi za odgovore na vprašanja, ki so postavljena na 3. redni seji. 
Odgovori so lahko kratki in jedrnati. 
Opomba: 
Dne 26.3.2015 – Posredovanje pregleda stroškov rekonstrukcije LC Ceste na 
Kumen. 
 
Direktor pove, da bo odgovore pripravila Albina Pajtler. 
 
Leo Čelofiga opozori na električni drog, ki je padel – na šolski ulici. 
 
Danilo Španpauer pove, da je drog že postavljen. 
 
Barbara Obrulj Jeseničnik 
Vprašanje: Prehodi za pešce – kako lahko pridemo do prehodov - na določenih delih 
v kraju pogreša prehode – pri vrtcu, na Gozdni poti, na Križišču Mariborske ceste in 
Vozniške poti, .. .  
 
Župan - pobuda je prava, saj gre za varnost. Predlaga, da da pisni predlog Svetu za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Tomaž Golob 
Vprašanje: Zakaj še niso izplačana sredstva društvom za leto 2014, kdaj bodo 
sredstva nakazana in kako bo to vplivalo na proračun 2015 in iz katerih sredstev – bo 
to šlo iz sredstev proračuna 2015? 
 
Direktor odgovori, da bo pisni odgovor pripravil gospod Marko Rakovnik. 
Opomba: 
Dne 26.3.2015 – Posredovan pisni odgovor na vprašanje. 
 
Tomaž Golob 
Ali je imenovano častno razsodišče za Etični kodeks izvoljenih predstavnikov na 
lokalni ravni? 
Pobuda: UO naj pripravi predlog sprememb oz. dopolnitev Etičnega kodeksa in se 
ustrezno formulira določilo o častnem razsodišču, da ne bi prišlo do kolizije interesov. 
… 
 
Direktor pove, da je iz SOS prišel predlog, da damo na eno izmed naslednjih sej tudi 
Etični kodeks funkcionarjev. V zadnjem mandatu vsaj trije člani sveta kodeksa niso 
želeli podpisati. Veselilo bi ga, da bi člani sveta v sedanje sestavi ta kodeks podpisali. 
Sam meni, da bi častno razsodišče moralo imeti več občin skupaj. Kodeks bomo po 
elektronski pošti poslali vsem članom sveta, proceduro sprejema pa bomo tudi začeli. 



 
Rok Urnaut opozori, da na gornjem delu Kovaške ceste utripajo luči, pločniki na tem 
delu se ne plužijo, talna signalizacija je zelo slabo vidna, talne ovire so že slabe. 
 
Župan pove, da kvalitetni pregled še ni zaključen, pripombe pa sprejemamo. 
 
Albina Pajtler pove, da je bil 23.12.2014 narejen kvalitetni pregled, ki pa še do danes 
ni usklajen. Pripombe so v zapisniku navedene. Danes je bila obveščena, da so luči 
že popravljene. Glede čiščenja snega pove, da imamo smolo, saj se je ravno v tem 
času dva krat pokvaril traktor. V tistem času pa smo imeli tudi samo dva javna 
delavca. 
 
Rok Urnaut vpraša, zakaj posnetkov sej (arhiv) ni na razpolago, da bi lahko poslušali 
tudi avdio posnetke prejšnjih sej. 
Direktor odgovori, da ti posnetki zasedejo veliko prostora. 
 
Rok Urnaut da pobudo, da bi ustanovili javni zavod kot je morda Cezam v Rušah, 
morda v manjši obliki. V odboru za prireditve so o tem razmišljali, saj bi marsikatero 
zadevo lažje speljali. Gre za organizacijo najema kakšnih ansamblov, prodajo kart za 
koncerte, … 
 
Marjana Kralj pove, da je na odboru padla pobuda, da se o ustanovitvi manjšega 
zavoda poišče pravna podlaga. Zavod bi moral biti v manjši obliki, pod okriljem 
občine, ki ga opravlja nekdo, ki je na Občini zaposlen. 
 
Župan pove, da odbor dela samo prireditve, ki so občinskega pomena. Javni zavod 
lahko svet ustanovi in se bo moralo vedeti, kaj bo ta zavod delal, kakšne pristojnosti 
bo imel, … . 
 
Savinka Geratič pove, da imamo v kraju ogromno društev, kakšna je možnost, da jih 
Odbor za pripravo prazničnih dni vključi, da sodelujejo na prireditvah. 
 
Rok Urnaut vpraša, kakšna je možnost, da se postavi omejitev hitrosti na 50 km, na 
relaciji črpalka – Marles? 
Nadalje da pobudo direktorju, da začne odgovarjati na elektronsko pošto. 
 
Nadalje vpraša, ali se je že kaj rešilo glede odpiralnega časa kava bara Ali baba? 
 
Direktor pove, da je to upravni postopek, kjer upravni organ odloči na prvi stopnji. 
Odloči tako, da pogleda, kakšen je javni interes in korist in to primerja z ostalimi 
interesi in zakoni. Če se nekdo čuti prizadetega, ima možnost pritožbe na drugi 
stopnji, kjer odloča župan. Župan lahko potrdi odločitev prvostopenjskega organa, jo 
spremeni, ali v celoti spremeni. Če prizadeti še naprej ni zadovoljen, sproži upravni 
spor pred upravnim sodiščem. 
Glede tega ne more dovoliti kakršnihkoli političnih pritiskov. … . 
 
Župan pove, da je zadeva na drugi stopnji in odločiti mora v roku 60 dni. 
 
 
 



 
05. SEJA – 26.3.2015 
Maksimiljana Obrulj pove, da ljudi moti, da je pri sestri naše zdravnice vedno 
prisotnih več ljudi in to je nesprejemljivo. S tem je onemogočen zaupen pogovor o 
boleznih. Predlaga, da se zdravnico opozori na neprimernost, da je v sestrskem 
prostoru več ljudi hkrati. Prav bi bilo, da bolniki vstopajo posamezno. 
 
Matjaž Manfreda predlaga, da se dela v fitnesu pričnejo čim prej. 
Nadalje opozori na cesto v Slepnici, da os bankine slabo vzdrževane, na enem 
mestu pa je tudi poškodovan jašek. 
 
Marija Perklič vpraša ali imamo občinski odlok o živalih, o določilu, da mora biti pes 
na sprehodu na vrvici in drugih ustreznih pripomočkih. Predlaga, da bi v trgu imeli 
vsaj dve posodi za pasje iztrebke. Pove, da je to vprašanje že bilo postavljeno na 4. 
seji OS s strani gospoda Polajnera? 
Nadalje vpraša, kdaj bo narejena DRŽALO na stopnišču v zdravstvenem domu? 
 
Tomaž Golob pove glede spuščenih psov, da je potrebno v takih slučajih (ko so psi 
brez nagobčnika ali niso na povodcu) poklicati policijo. To nam že omogoča Zakon o 
zaščiti živali, kjer je policija pooblaščena, da ukrepa. 
 
Edvard Goričan pove, da se je zimam končala, ceste so zacvetele in čim prej bo 
potrebno luknje pokrpati in sanirati. Predvsem opozori na cesto: 

- Na Činžatu, kjer je potrebno pokrpati prekopane ceste, ki so bile prekopane 
zaradi vodovoda, 

- Na Ruti pri železniški postaji so gradili telekomunikacijski stolp, tovornjaki so 
zelo uničili cesto. Cesto bi bilo potrebno pregledati in morda pogledati za 
odgovornost oziroma za odškodnino tistih, ki to povzročajo. 

 
Simona Grobelnik vpraša o nedovoljenem izpustu kanalizacije v Radoljno, vpraša ali 
Občina že dela na tem in kako ukrepa? Zanima jo koliko je teh primerov nedovoljenih 
izpustov v potoke in kakšni so ukrepi za kršitelje? 
Vpraša, koliko je še odprtih sodnih primerov na sodiščih (okrožnih, višjih, delovnih, 
upravnih), ko je občina tožnik ali je tožena stranka. Zanima jo ali je Občina Lovrenc 
na Pohorju tožena ali tožeča stranka še na višjem, vrhovnem ali kakršnemkoli 
drugem sodišču? 
Nadalje poda pobudo za postavitev tržnice pred zadrugo. Da pobudo, da se na tem 
angažira Občina, kar sovpada z aktivnostmi vključevanja v LAS. Meni, da je prav, da 
bi takšna tržnica v kraju zaživela. 
 
Župan odgovori glede sodnih postopkov, da tečeta dva sodna postopka. 
Nadalje pove, da so se za tržnico že zanimali, predvsem gre za eno občanko, ki je 
izkazala interes. V kratkem pa bo tudi v naši občini srečanje z ministrom za 
kmetijstvom in sosednjimi občinami na to temo. 
Pod farno cerkvijo je zelo lepa lokacija z ribnikom, ki ga bo potrebno očistiti. Kar 
nekaj pobud je in Občina bo morala pomagati. 
 
Leo Čelofiga poda pobudo, da župan s svojim ugledom pomaga pri pridobivanju 
sredstev za novo harmoniko Reneja Črešnarja. 



Poda tudi pobudo, za komisije in odbore, da se le ti čimprej skličejo in formirajo, da 
se lahko njihovo delo začne. Prosi tudi za redno objavljanje zapisnikov. 
Nadalje vpraša ali direkcija za ceste planira sanacijo velikih lukenj na cesti skozi trško 
jedro? 
 
Župan pove, da je imel pripravljeno informacijo glede Reneja. Vloga za harmoniko je 
v višini 9.000,00 €, občinski svet je zagotovil sredstva v višini 1.200,00 €. 
Delo Reneje pohvali, saj sodeluje praktično na vseh prireditvah. Apelira na člane, da 
če je v njihovi moči, da pomagajo pri zbiranju sredstev. Tudi sam se bo potrudil, da 
bo pridobil sredstva. 
Glede odborov in komisij pove, da bodo vsi odbori in komisije sklicane v aprilu. Po 
razmisleku se je odločil, da ne bo vlagal tožb na upravno sodišče. Energijo je 
potrebno vložiti drugje in v prihodnost občanov. 
 
Barbara Obrulj Jeseničnik poda pobudo o ograji v šolskem parku, ker je nevarna in je 
potrebno poskrbeti za varnost. 
 
Tomaž Golob poda pobudo, da se na lokaciji Kovaška cesta, pri križišču čebelarski 
dom, čimprej postavi varovalna ograja med potokom in cesto, saj je tam zelo 
nevarno. 
Poda še eno pobudo za hitrostne ovire na Kovaški cesti, želi postavitev hitrostnih ovir 
za hitrosti 50 km/h, postavitev ovir z omejitvijo hitrosti na 30 km/h (samo zaradi 
hitrostnih ovir) se mu ne zdi smiselno, le te naj se uredijo skladno z zakonodajo. 
 
Župan odgovori glede kovaške ceste, da je o tem že govorila gospa Albina. Strinja 
se, da se pomanjkljivosti opravi v čim krajšem času. 
 
Albina Pajtler pove, da se bodo določena dela opravila v smislu odprave 
pomanjkljivosti. Druga dela (zaščitna ograja) pa bomo naročili iz rednega 
vzdrževanja. 
 
Rok Urnaut predlaga: 

- Da bi pred sejami, kjer se obravnavajo važnejše vsebine bi bilo potrebno 
sklicati koordinacijo svetnikov. 

- Podrobno bi bilo potrebno pregledati pogodbo upravljavca Upra stan. V 
proračunu imamo zelo velike stroške predvsem za čiščenje prireditvenega 
centra, kulturnega doma. 

- Nadalje vpraša glede odpiralnega časa bara Ali baba, zakaj zadeva še ni 
rešena. 

 
Župan pove, da bomo pogodbe preverili, predvsem drugih izvajalcev. 
Glede bara Ali baba pove, da odgovor na drugi stopnji pripravlja Marko Rakovnik. V 
kratkem pa bo sklical tudi sestanek vseh vpletenih, da bomo našli neki kompromis. 
Pogledati moramo vedno obe plati. Pri tem vidi tudi problem parkiranja, ki je v lasti 
Občine Lovrenc na Pohorju, saj do neredov prihaja tudi na tem parkirišču. 
 
 
06. SEJA OS – 22.06.2015 – NI BILO POBUD 
 
 



07. SEJA OS – 09.07.2015 
Boštjan Petelin pove, da so gasilci poizkušali preventivno testirati hidrante na 
Činžatu, pa so bili le ti zaprti. To je nedopustno glede požarne varnosti. 
 
Župan pove, da je Mariborski vodovod hotel na silo prevzeti upravljanje našega 
sistema vodovoda. Bilo je veliko špekulacij o tihem prevzemu našega sistema. Na 
Činžatu so ugotovili, da nam manjka 9.000 m3 vode, od dejanske porabe. 
Na sestanku so jim jasno povedali, da našega sistema ne damo v upravljanje 
Mariboru. 
Glede hidrantov bomo preverili, bomo pa jih zaplombirali, saj so informacije, da nam 
nekdo krade vodo iz hidrantov. 
 
Rok Urnaut vpraša, kdaj je predvidena preplastitev igrišča. 
Opomba: 
Dne 15.7.2015 – Posredovanje kopije menjalne pogodbe z družbo Pergola. d.o.o. 
 
Župan odgovori, da bo do konca avgusta narejen projekt, preplastitev bo izvedena 
takoj, ko bo izbran izvajalec. 
 
Tomaž Golob vpraša, zakaj še ni zagotovljeno video snemanje 
Zakaj so hitrostne ovire na Kovaški cesti rekonstrukcionirane enako kot prej - 
nesmiselno je postavljena cona 30 km. 
Nadalje da pobudo glede postopkov, ki trajajo nesorazmerno dolgo, pri tem misli na: 
sprejem proračuna, zaključnega računa, sklicevanje sej odborov in komisij, varnostno 
poročilo, … V aktih je določeno, da prve seje skliče župan. 
 
 
Župan odgovori glede proračuna, da ga občinski svet v prvem branju ni sprejel. Kjer 
so bili imenovani predsedniki, jim je prepustil sklice, sam je sklical samo tiste, kjer 
predsednik ni bil imenovan. Odbori in komisije lahko delajo. Res pa je tudi, da je bil v 
tistem času kar nekaj časa v bolniški. Menil je, da ko ima komisija in odbor 
imenovanega predsednika, lahko začnejo z delom. 
 
Dušan Jakop odgovori glede video snemanja sej, da bo naslednja že snemana. 
 
Leo Čelofiga pove, da delajmo tako kot doslej in kot je predvideno v aktih. Župan 
skliče vsako prvo sejo, da se uredijo formalnosti in da lahko odbori in komisije 
začnejo vsebinsko delati.  
Že večkrat je opozoril, da mora uprava pobude in vprašanja članov svetnikov 
spremljati in na njih odgovarjati. 
Čestitke društvom, ki v poletnih časih organizirajo igre na šolskem igrišču in 
telovadnici. Je pa pred šolo pravi prometni kaos. Dovozne poti so zaprte. Predlaga, 
da se uredi pot od parkirišča pri vrtcu do igrišča. Sedaj te možnosti ni in je pot okoli 
šole predolga. Tabli, ki označujeta občino na zahodni strani, sta v izredno slabem 
stanju. 
 
Župan odgovori, da bomo tabli v kratkem zamenjali. 
 



Edvard Goričan pove, da po novem občina izdaja tudi račune za obremenjevanje 
okolja, predlaga, da bi lahko bil račun za vodo in obremenjevanje okolja skupen. To 
bi bila racionalizacija. 
Nadalje da pobudo, da glede na to, da ima občina naslednje leto 925 letnico prvega 
zapisa kraja, da se načrtuje tudi večja slovesnost občine. 
 
Bronislava Paulič pove, da je račun skupen. 
 
Albina Pajtler pojasni, da smo okolijsko dajatev združevali na položnici za vodo v 
primerih, ko se voda meri. Specifični problem pa so različna gospodinjstva v isti hiši. 
Občani so bili pozvani, da takšne primere javijo. 
Na septembrski seji 2014 je bilo obljubljeno, da bo občinski prostorski načrt (OPN) 
predložen občinskemu svetu najpozneje do junija 2015. Rok je potekel, gradiva ni, 
kje se je zataknilo. 
 
Župan pove, da je že omenil, da neopravičeno ne bomo nobenega izpustili. Z OPN 
se je začel ukvarjati leta 2012. Do vseh občanov bomo enaki, pa tudi če ga bomo 
sprejemali še eno leto. Občine OPN sprejemajo 7 do 8 let. Pri usklajevanju smo bili 
pri polovici predlogov uspešni. Pri drugi polovici pa so bili njegovi pomisleki ob 
strnjenem naselju v Slepnici, kjer je močvirnat teren. Nekdo je napisal, da je na tem 
področju bonitetni razred zemljišča 91 – prvoklasno kmetijsko zemljišče, vsi pa vemo, 
da je tam močvirje. Ko smo to preverjali, smo ugotovili, da so bonitetni razredi za 
100% manjši. Ne dvomi, da bo 12 pobudnikov v OPN tudi vključenih. Na teh 
zemljiščih ni možno kmetovati. 
 
Edvard Goričan pove, da lahko vsak posameznik vloži zahtevek za spremembo 
bonitetnega razreda zemljišča in si s tem uredi dejansko stanje zemljišča. 
 
Albina Pajtler pove, da so na podlagi objavljenega sklepa o začetku postopka 
sprejemanje OPN, ki je javno objavljen (oktobra 2010), lahko začeli dajati občani 
pobude za spremembe namenske rabe zemljišča. Meni, da bo z vsemi lastniki za 
vseh teh 12 parcel sklenjena pogodba o izdelavi elaborata za spremembo bonitete. 
 
Savinka Geratič vpraša, kdaj se planira, da se bo OPN javno razgrnil? 
 
Albina Pajtler pove, da takrat, ko bo OPN usklajen z vsemi smernicami nosilcev rabe 
prostora. 
 
Savinka Geratič predlaga, da člani sveta odstopijo sejnino v korist nabave ekološke 
hrane za otroke v šoli. 
Kaj je z novim Odborom za pripravo prazničnih dni? Stari odbor je v večini odstopil. 
Opaža, da klubski prostor ni ustrezno čiščen – pajčevina v kotih. Prosi, da se prostor 
ustrezno čisti. 
Naslednje vprašanje se nanaša na projekt bio mase in sicer: na kakšni osnovi je 
prišlo do odločitve za ta projekt in ali je narejen ekonomski izračun za ta projekt. 
Pove izkušnjo iz Slovenj Gradca. 
 
Župan pove, da smo v ta projekt šli, ker občine to nič ne stane. Ves rizik prevzema 
izvajalec del, ki si bo sam zagotavljal priklope. Mi smo zraven pri javno zasebnem 
partnerstvu samo pri razpisu za izbor izvajalca. … 



Novi Odbor za pripravo prazničnih dni že dela in Jezernikovi dnevi bodo. 
 
Marija Perklič pove, da dodatna ograja v Zdravstvenem domu Lovrenc na Pohorju še 
ni vgrajena. 
Opozori na jašek pri Kranerju – »pokrov miga« in je zelo hrupen – potrebno ga je 
popraviti. 
Kako je s prevozi šolskih otrok, tistih, ki so bolj oddaljeni. 
 
Marko Rakovnik pove, da se šolski prevozi vršijo z javnim prevoznim sredstvom. 
Ostalim otrokom, ki so oddaljeni, pa pokrivamo stroške za brezplačno malico (nad 4 
km). Starši prvošolcev lahko pri svetovalni službo v šoli vložijo zahtevek za povrnitev 
stroškov prevoza. 
 
Matjaž Manfreda pove, da ponudnik avtobusa oziroma kombija za prevoz otrok s 
posebnimi potrebami večkrat menja avtobus ali kombi, ki ni več primeren za prevoz. 
Kanal ob Slepnici se je uredil, vendar je še od kanala naprej luknja, v katero lahko 
nekdo zapelje. 
Predlaga, da se pregledajo jaški (pri vrtcu je jašek pokrit z lesom – biti mora betonski 
pokrov). 
 
Tomaž Sušec vpraša, kako je s popravilom makadamskih cest, saj so ponekod tako 
slabe, da moraš voziti slalom. Trava ob občinskih cestah še ni pokošena, kanali in 
jarki so zadelani, tako, da voda teče po cestiščih. 
 
Albina Pajtler pove, da je že izdala nalog za pregled cestišč, bankin, jarkov in ko bo 
župan dal zeleno luč, bomo začeli izvajati dela v obsegu sredstev, ki so zagotovljena 
v proračunu. Glede odvodnjavanja in urejanja bankin že imamo ponudbo. Glede 
košnje pove, da smo do sedaj uspeli s košnjo ob cestah, ki so najbolj frekventne. 
 
 
08. SEJA OS – 28.09.2015 
Tomaž Sušec vpraša, zakaj seje niso v Kulturnem domu Jožefa Petruna. Seje so 
javne in bi lahko prišlo seje poslušati več občanov. 
 
Župan odgovori, da ko bo otvoritev knjižnice, bodo seje v dvorani knjižnice na 
Spodnjem trgu 8. 
 
Maksimiljana Obrulj pove, da so veliki problemi z zbirnimi kesoni za steklo in papir na 
Kovaški cesti. Ljudje ne sortirajo pravilno in ga polnijo v nočnem času, predvsem pa 
je problem, da ljudje smetijo ob kesonih. 
 
Župan odgovori, da je kar nekaj ljudi, ki nimajo svojih posod ali vrečk in s tem ne 
plačujejo odvoza. Ti ljudje v nočnem času polnijo zbirne kesone z različnim 
materialom, ki vanje ne spada. 
 
Savinka Geratič predlaga namestitev kamere. 
 
Matjaž Manfreda opozori na suhe veje, ki padajo z dreves v šolskem parku na cesto. 
Predlaga, da se takšne veje porežejo. 
 



Župan pove, da smo to že enkrat naredili. Potrebno bo še ponovno pregledati, saj so 
nekatera drevesa že prestara. 
 
Marija Perklič pove, da je na pokopališču na pokopališkem zidu spominska občinska 
tabla. Ob tabli je precej zanemarjeno, zato predlaga, da se tam okolica ustrezno 
počisti in uredi. 
Nadalje opozori, da stanovalci na Ruti še niso dobili položnic za vodo in okoljsko 
dajatev. 
 
Opomba: Položnice so bile že poslane. 
 
Župan obljubi, da bomo ob spominski plošči na pokopališču počistili. 
 
Edvard Goričan pohvali opravljeno delo na mrliški vežici v Puščavi. Upa, da bo 
obnovljen tudi zid ob pokopališču. 
Snaga je sama brez soglasja občine dvignila cene za odvoz odpadkov. Kako daleč je 
rešitev? 
Nadalje pove, da je tik ob občinski meji domačija Črešnik, kjer je več gospodinjstev in 
ni priključena na vodovodno omrežje (parcela 406/2, objekt 177). Predlaga županu, 
da skupaj z ruško občino zagotovimo tem gospodinjstvom vodo. 
Predlaga tudi katalogiziranje pobud in vprašanj, postavljenih na občinskem svetu. 
 
Župan odgovori, da smo intervenirali pri Snagi in na Ministrstvu za okolje in prostor, 
kjer so zagotovili, da Snaga ne bi smela samovoljno zvišati cen. Občani bodo dobili 
vrnjen denar oz. bo verjetno poračunan. Res pa je, da želi Snaga spremeniti mersko 
enoto iz litrov v kilograme. O tem pa bomo še morali razpravljati na seji OS. 
Nadalje pove, da se bo potrudil, da bomo še letos sanirali obeležje na Činžatu, ali pa 
ga vsaj zaščitili. 
 
Barbara Obrulj Jeseničnik prenese vprašanje gospoda knjižničarja, če si med 
poletnimi počitnicami niso zaslužili ventilatorja.  
Predlaga, da občina zagotovi ventilator za potrebe knjižnice. 
 
Tomaž Golob da pobudo, da prometni znak v križišču regionalne ceste in občinske 
ceste proti železniški postaji Ruta ni ustrezno postavljen (pri mostu). Morda bi ga 
morali celo zamenjati za prometni znak STOP. 
 
Zakaj se dajejo osnutki aktov v javno razpravo, ko jih še ni obravnavala 
Statutarno pravna komisija? 
Pisna obrazložitev občinske uprave: 
»Zaradi večje legitimnosti sprejetih splošnih aktov občine in vključitve občanov, 
njihovih organizacij, strokovne in druge javnosti v pripravo predlogov splošnih aktov 
občine, je treba predloge statuta občine, odlokov, proračuna,  prostorskih aktov in 
drugih načrtov razvoja, v skladu z Dodatnim protokolom k evropski listini lokalne 
samouprave o pravici do sodelovanja pri vprašanjih lokalne oblasti (Uradni list RS – 
Mednarodne pogodbe, št. 2/2011), na podlagi Smernic za sodelovanje s strokovno in 
z drugimi zainteresiranimi javnostmi, ki so sestavni del Resolucije o normativni 
dejavnosti (Uradni list RS, 95/2009), 10. člena Zakona o dostopu do informacij 
javnega značaja (Uradni list RS, št. 51/05 – uradno prečiščeno besedilo,117/2006 – 



ZDavP-2, 23/2014, 50/14 in19/2015 – odl. US) in tretjega odstavka 10. člena Uredbe 
o posredovanju in ponovni uporabi informacij javnega značaja (Uradni list RS, št. 
76/2005, 119/2007 in 95/2011), objaviti na spletni strani občine, v katalogu informacij 
javnega značaja, najpozneje sedem (7) dni pred sejo sveta, na kateri bo izvedena 
splošna razprava, in javnost pozvati, da v roku trideset 30 (trideset) dni na način, 
določen z objavo, sporoči morebitne pripombe in predloge. 
Predlog oziroma osnutek predpisa predstavlja zgolj informativni delovni pripomoček, 
glede katerega občina ne jamči odškodninsko ali kako drugače. Predlagane rešitve v 
predlogu ali osnutku predpisa ne bodo nujno del sprejetega predpisa (osma točka 10. 
člena Uredbe o posredovanju in ponovni uporabi informacij javnega značaja (Uradni 
list RS, št. 76/2005, 119/2007, 95/2011)). 
Občinski svet razpravlja o predlogu zgoraj navedenih aktov na dveh obravnavah. 
V prvi obravnavi predloga odloka občinski svet razpravlja o razlogih, ki zahtevajo 
sprejem odloka ter o ciljih in načelih ter temeljnih rešitvah predloga odloka. 
Pred začetkom druge obravnave mora predlagatelj pripraviti novo besedilo predloga 
odloka, pri čemer na primeren način upošteva stališča in predloge iz prve obravnave, 
oziroma jih utemeljeno pisno zavrne. 
V drugi obravnavi predloga odloka lahko vsak član sveta predlaga spremembe in 
dopolnitve naslova in členov predloga odloka v obliki amandmaja-dopolnila. 
Amandma-dopolnilo mora biti predložen članom sveta v pisni obliki z obrazložitvijo 
najmanj tri dni pred dnem, določenim za sejo sveta, na kateri bo obravnavan predlog 
odloka, h kateremu je predlagan amandma-dopolnilo, ali na sami seji, na kateri lahko 
predlaga amandma-dopolnilo najmanj ena četrtina vseh članov sveta. 
Če amandma-dopolnilo ni predložen v pisni obliki ali je brez obrazložitve, ga 
predsedujoči ne sme dati v razpravo in odločanje. 
Statutarno pravna komisija mora obravnavati predlog statuta občine in poslovnika 
sveta in njunih sprememb oziroma dopolnitev, odlokov in drugih aktov, ki jih svet 
sprejema v obliki predpisov pred prvo obravnavo, pred drugo obravnavo pa le v 
primeru pisno podanih vsebinsko pomembnih amandmajev-dopolnil.  
Komisija oblikuje svoje mnenje oziroma stališče glede skladnosti obravnavanih 
predlogov aktov z ustavo, zakoni in statutom občine ter glede medsebojne skladnosti 
z drugimi veljavnimi akti občine«. 
 
Pove, da zakaj je nekdo v bolniški, ni stvar razprave. Prav pa je, da se pove, če je 
nekdo dalj časa v bolniškem staležu. 
 
Rok Urnaut pohvali upravo, da se je pričela obnova igrišča pri osnovni šoli. 
Nadalje vpraša župana, če je direktor primeren za takšno delovno mesto. 
 
Boštjan Petelin vpraša, če bi lahko gasilci koristili vodo iz starega Jakopovega 
vodohrama. Hidrant bi lahko bil ob cesti Ob Radoljni. 
 
Župan odgovori, da imenovan vodohram ni več pod kontrolo in bi lahko prišlo do 
kakšnega onesnaženja vode. 
Nadalje pove, da smo izvedli pregled vseh naših vodohramov in ugotavlja, da so 
nekateri v precej slabem stanju.  



Pri pregledu vode v osnovni šoli pa so ugotovili, da ima voda v telovadnici kar 28 
stopinj Celzija, kar je nedopustno in nevarno. 
 
 
09. SEJA OS – 2.12.2015 - NI BILO POBUD IN VPRAŠANJ 
 
 
10. SEJA OS – 22.12.2015 
Tomaž Sušec 
Vpraša, kako je z umiritvijo prometa v Slepnici – Recenjak 42-42a, pri Paradižu in 
višje proti Hrastniku (cestne ovire). 
Daje pobudo, da se prouči možnost umiritve prometa na omenjenih odsekih. 
 
Albina Pajtler pove, da je za to cesto bil opravljen kvaliteten pregled in ugotovljeno je 
bilo, da je cesta zgrajena v skladu s projektno dokumentacijo. Od Policijske postaje 
smo dobili sicer predlog za postavitev tabel 50 km in temu smo tudi sledili. 
 
Matjaž Manfreda pove, da je ta tematika že bila obravnavana tudi na svetu za 
preventivo. 
 
Župan pove, da bomo zadevo preverili, pobudo pa podpira. 
 
Tomaž Golob pove, da je lastnik te ceste občina in ona odloča, kako bo urejala 
promet na tej cesti. Lahko se dajejo predlogi, vendar na koncu odloči občina. 
 
Matjaž Manfreda 
Da pobudo za označitev avtobusnih postaj, povsod tam, kjer teh znakov ni in avtobus 
ustavlja (npr. pri gozdni upravi). 
 
Edvard Goričan 
Pohvali upravo, da je pristopila sanaciji kapele na gomili in za sanacijo obzidja na 
pokopališču v Puščavi. 
Predlaga, da na zgornjem delu stene pokopališča pri obzidju odkoplje, da se bo zid 
lahko sušil. 
V zvezi s soglasji za prekop cest predlaga, da se pri izdaji soglasja zahteva 10 letno 
jamstvo za kvalitetno sanacijo prekopa. 
Nadalje vpraša, koliko stanovanjskih stavb je v naselju Lovrenc na Pohorju, ki imajo 
možnost priklopa na kanalizacijo, pa še ni priključenih na javno kanalizacijo. Kaj se 
ureja, da se bodo tudi ti priklopili? 
 
Albina Pajtler pove glede priključkov, da smo letos pomladi evidentirali vse tiste 
objekte, ki niso priključeni na javno kanalizacijo. Vsem lastnikom poslali pozive, jim 
svetovali, kaj morajo narediti. 
Za nekatere vemo, da jih ni možno priključiti zaradi višinske razlike. Od tega poziva 
sta realizirana samo dva objekta. Vse ostale pa preverjamo, kaj je vzrok, da niso 
priključeni. 
 
Edvard Goričan pove, da odlok predvideva tudi sankcije.  
 



Albina Pajtler pove, da naša odloka o priključitvi nimata kazenskih določb. 
 
Edvard Goričan predlaga sprejem ustreznega odloka. 
 
Župan pove, da se strinja s pobudo. 
 
Simona Grobelnik 
Pohvali delo Odbora za pripravo prazničnih dni, z vsemi sodelujočimi, za izvedene 
prireditve v decembru. 
Nadalje vpraša, kakšne aktivnosti pripravlja občina v okviru priprave strategije 
novoustanovljenega LAS-a Drava? Kakšen je odziv zainteresirane javnosti oziroma 
odziv društev? Če odziva ni, kakšne so predvidene aktivnosti? Kdaj bo strategija 
predstavljena. Ali je kakšen plan, da bi društva vzpodbudili (izpostavi problem 
zapiranja finančne konstrukcije – koliko bo pri tem občina podala roko)? 
 
Direktor pove, da je zaenkrat odziv skromen, saj imamo trenutno tri prijave. Strategija 
se pripravlja in bo v skladu s planom narejena. Kar se tiče občine smo z gospo 
Zelenik uskladili projekte, ki jih bomo lahko uvrstili v strategijo. Nabor projektov 
imamo. Projekti pa morajo biti napisani tako, da bodo izvedljivi. Glede društev in 
finančne konstrukcije bo problem. Vsi ti projekti so odvisni od občinskega proračuna 
in v kakšni meri se bodo skladali z občinskim interesom in širše skupnosti. 
 
Leo Čelofiga 
Pohvali izgradnjo gozdne vlake do hiše Andreja Kačiča. 
Poda pobudo, da je potrebno preveriti ograjo na mostu pri Puščavski cerkvi. V 
prihodnosti bi bilo smiselno načrtovati izgradnjo novega mostu. 
Vpraša, ali je izgradnja vrtca in knjižnice končana in ali so potrebna še kakšna 
dodatna dela na tej novogradnji? Zanima ga, kako bo poskrbljeno za varnost in 
nadzor v knjižnici, saj knjižničar ne more biti v dveh prostorih naenkrat? 
Vpraša, zakaj člani občinskega sveta ne dobijo vseh odgovorov na postavljena 
vprašanja in pobude? Župan je odgovoren, da občinska uprava in on sam pripravijo 
odgovore. Vpraša tudi, zakaj ni ažurnega objavljanja zapisnikov odborov in komisij? 
Vpraša še, zakaj se ne uredi javna razsvetljava po Šolski ulici – od blokov proti šoli? 
Trasa javne razsvetljave verjetno ne bo šla v cestno telo.  
 
Marko Rakovnik odgovori na vprašanje investicij v družbenih dejavnostih in pove, da 
sta gradni končani, sredstva so bila počrpana in dokumentacija predana. 
Pomanjkljivost pred uporabnim dovoljenjem smo pomagali reševati, sedaj pa se 
ravnateljica obrača direktno na izvajalce. Glede večjih stvari še sodelujemo skupaj z 
nadzorom, da se napake odpravijo (napake na terasi, žaluzijah, …, ki jih rešuje 
ravnateljica). 
Pri knjižnici je investicija končana, tudi tu so sredstva počrpana, čakamo še na 
sanacijo poda, zaradi izliva vode. Tukaj pa bomo vnovčili bančno garancijo. Kar se 
tiče varnosti pri dvigalu pove, da je bilo dvigalo predano skupaj z ostalimi prostori za 
knjižnico. Z dvigalom rokuje knjižničar. Istočasno nadzoruje dvigalo in obiskovalce. 
Dvigalo pa je z zunanje strani zaprto. 
 
Leo Čelofiga pove, da govori o varnosti otrok in obiskovalcev v prostoru in 
uporabljajo dvigalo. V spodnjih prostorih so brez nadzora. 
 



Marko Rakovnik pove, da je omogočen vstop samo v notranjost knjižnice. Knjižnično 
službo izvaja knjižnica Maribor in če bodo imeli potrebo po dodatni osebi jo bodo 
morali tudi zagotoviti. 
 
Župan pove, da v spodnje prostore stranke sploh ne bodo hodile. 
 
Danilo Španbauer odgovori glede javne razsvetljave in sicer, da bomo v letu 
2017,2018 in 2019 zamenjali vse stare svetilke (stran 131). 
 
Župan pove, da je zadovoljen s pohvalami, vendar proti Kačiču ni cesta, ampak 
gozdna traktorska vlaka. 
 
Direktor pove, da ni našel nobeno vprašanje na katero ne bi bilo odgovorjeno. 
 
Župan pove, da v kolikor kateri svetnik ni zadovoljen z odgovorom ali ga ni dobil naj 
pove, da bomo lahko odgovorili ali že odgovorjeno dopolnili. 
 
Tomaž Golob 
Pove, da še ni dobil odgovora na vprašanje s 5, 6 ali 7 seje OS – zakaj so hitrostne 
ovire na Kovaški cesti urejene s »cono 30«. Zahteva pisni odgovor. 
Zakaj ni video posnetka 9. redne seje OS? Predlaga drugega izvajalca video 
snemanja sej, da bo zvok ustrezne kvalitete. 
Nadalje vpraša, v kakšnem času se bo pristopilo k obnovi vodnih virov, za katera 
vemo, da so v slabem stanju? Predlaga, da se zajetja sanirajo čim prej. 
Občinski upravi predlaga, da naj razmisli, koga se postavi za nadzornika izvajanja 
gradnje objektov – nekateri nadzori so bili izvedeni katastrofalno slabo. Opozori na 
manjše napake (npr. v kulturnem domu je stikalo za luči zadaj za vrati, neprimerne 
ploščice, ki se ne dajo očistiti, …), do večjih napak. 
 
Albina Pajtler pove, da so ovire na Kovaški cesti projektirane strokovno in pri 
ponovnem pregledu stroka ponovno stoji za tem. Prometna signalizacija je sestavni 
del PZI in projekt je bi revidiran s strani stroke. 
 
Tomaž Golob pove, da ni proti oviram. Le te naj bodo primerne in naj dosežejo svoj 
namen. Naj se postavijo hitrostne ovire primerne hitrosti omejitve 50 km. 
 
Dušan Jakop pove glede snemanja sej, da odkar imamo novejšo opremo in nove 
programe imamo tehnične težave, ki pa jih z današnjo sejo odpravljamo. Pridružujem 
se pobudi, da iščemo drugega izvajalca. Za zamik objav se opravičujem. Posnetki bi 
že morali biti objavljeni. 
 
Župan odgovori glede vodnih zajetij in pove, da se delno strinja, čeprav imamo kljub 
temu zelo kvalitetno pitno vodo. Sam je pregledal vsa vodna zajetja. Zajetje Vrelenk 
je že nekaj let zasipano, ki bo sanirano v letu 2016. 
Poseben problem predstavlja hladna voda v VŠD, ki je pretopla. Tam bo potrebno 
opraviti sanacijo cevi. 
Tudi vsa ostala zajetja se morajo očistiti in sanirati. Ob zajetjih ni ograj, ni opozorilnih 
tabel, prostori niso očiščeni, … 
Bazen pri Trjenk spušča in bo potrebna večja sanacija. 
Večji problem pa predstavljajo privatna zajetja, ki niso ločena od našega sistema. 



 
Danilo Španbauer pove, da je že naročen projekt PZI za sanacijo bazena Šlaus, 
Trjenk, ki je res v slabem stanju. Stanje na Vrelenku pa trenutno ni tako kritično. 
Sanacija je potrebno tudi na zajetju Pergaver. Pri vsem tem gre za nadomestno 
gradnjo in ne bomo potrebovali gradbenega dovoljenja. 
 
Župan pove glede nadzorov, da mora nadzornik upoštevati projekte in nima pravice 
le te spreminjati. Strinja se, da bomo morali bolj paziti na projektno dokumentacijo. 
 
Rok Urnaut pograja parkirni tabli na občinski zgradbi, da sta neprimerni, zakaj je bilo 
to potrebno in koliko sta stali. 
 
Župan pove, da je namestitev parkirnih tabel bila potrebna zaradi spremembe 
zakonodaje. Že od nekdaj sta ti mesti predvideni za župana in direktorja. Prej je bil 
prostor zarisan in označen s črko R. Ob sanaciji knjižnice, se je položil nov asfalt in ni 
bilo več vidno mesto parkiranja. 
 
Leo Čelofiga pove, da razume spremembo zakonodaje, vendar bi tabli lahko bili na 
drogu in ne na stavbi. 
 
Direktor pove, da je Medobčinsko redarstvo opazilo, da parkirna mesta niso več tako 
obeležena kot so bila. V plačilnem nalogu, ki ga je dobil župan je pisalo na kakšen 
način mora biti parkirni prostor označen. Mi smo samo v skladu s tem postopali. 
Višina stroškov pa je bila cca. 100,00 €. 
 
 
11. SEJA OS – 14.4.2016  
Tomaž Sušec vpraša glede vzdrževanja makadamskih cest v občini, kdaj se bodo 
dela izvajala? 
Nadalje predlaga, da bi se tudi člani občinskega sveta bolj redno udeleževali 
prireditev. 
 
Župan pove, da bodo z Albino Pajtler in Rosandijem Črešnarjem v kratkem pregledali 
vse občinske ceste. Nekaj sredstev smo celo prihranili od zimske službe. 
 
Albina Pajtler pove, da bomo po pregledu cest začeli z vzdrževalnimi deli. Rosandi 
Črešnar pa je že pregledal stanje na cestah in vzdrževali jih bomo po prioritetah. 
 
Matjaž Manfreda vpraša, kako daleč je ureditev avtobusnih postajališč - označitev? 
Pohvali, da so kanali končno sanirani. 
Nadalje vpraša, kako daleč smo s fitnesom, kdaj se bodo pričela dela? 
 
Župan pove glede fitnesa, da imamo že naslednji dan sestanek z arhitektom, donator 
pa bo tudi prevzel določena dela. Dela se bodo začela v kratkem. Ob tem se zahvali 
za donacije. 
 
Albina Pajtler pove, da je bil pregled opravljen. Do realizacije projekta, ki je bil izdelan 
v letu 2013, ni prišlo. Letos nimamo predvidenih sredstev za ureditev postajališč. 
Prijavili pa smo se na razpis-poziv glede črnih točk za postavitev prometne 



signalizacije, ki jih delno sofinancira Zavarovalnica Maribor in če bomo izbrani, bomo 
lahko rešili težavo v Puščavi. Za ostala postajališča pa sredstev nimamo. 
 
Marija Perklič vpraša, če bomo, glede na novo uredbo, na pokopališču uredili tudi 
prostor za raztros pepela. 
Od 5. do 7. maja imajo mednarodno konferenco, ki se imenuje Spomin – kako 
pomagati ljudem, ki imajo demenco, oziroma tistim, ki živijo z dementnimi osebami. 
Pri tem sodeluje tudi naša patronažna služba. 
 
Danilo Španbauer pove, da ko bo novi zakon sprejet, bomo morali spremeniti tudi 
naš odlok o pokopališki dejavnosti in takrat bomo že v odloku določili možnost 
takšnega pokopa. 
 
Edvard Goričan da pobudo, da se seje sklicujejo bolj pogosto, da se ne bi več 
dogodilo, da bi v roku enega tedna obravnavali skoraj 30. točk. 
Pogreša okvirni plan dela občinskega sveta, kjer bi se pomembnejše točke opredelile 
naprej. Tako bi tudi delovna telesa lahko boljše planirala svoje delo. 
Skozi trg je na novo preplasten asfalt, čaka pa nas investicija v trgu. Pričakoval bi, da 
bi se lahko bolj natančno dogovarjali z Darsom. Čudi se temu, da občina ni bila 
obveščena o asfaltiranju. V kratkem bomo morali trgati nov asfalt, saj nas čaka 
menjava kanalizacije. 
Glede informacije, da je Nigrad zlival fekalije v Radoljno, pove, da če imamo pričo, bi 
to morali prijaviti, saj to presega vse meje odnosa do okolja. 
Glede zimske službe pove, da bi za naslednje leto lahko rešili nekaj kratkih stikov, do 
katerih je prihajalo to zimo. Plužačem je potrebno dati bolj natančna navodila, kot tudi 
ustrezna plačila. 
 
Simona Grobelnik vpraša, koliko tožb ima Občina odprtih? Tako v primeru, ko je 
Občina tožena/ tožeča stranka, na upravnem ali drugem sodišču, če je v postopku, 
ali se le ta pripravlja? 
Kako je s Prostorskim planom. Glede na pogosta vprašanja je stvar kar pereča. 
Časovnica sprejetja je bila predvidena v prejšnjem letu. Želi, da si zadamo realen rok 
za sprejetje plana. Presoditi je potrebno, ali je smotrno čakati na realizacijo vlog, za 
katere vemo, da ne bo soglasja, ali je potrebno plan zaključiti in ga odpreti ponovno. 
Prosi za sklep o roku, ko mora biti to predloženo na seji OS. Pričakuje boljšo 
informiranost. 
Ustreznost gradiv za seje OS – večkrat manjkajo razlage. Meni, in vsakemu je jasno, 
da ima gradivo obrazložitev, vsebino in predlog sklepa. 
Še vedno pogreša strateške dokumente. Strategije – srednjeročna/dolgoročna. Na 
spletni strani je zadnja strategija, ki jo je sprejel občinski svet, do leta 2010. 
 
Drago Mlakar pove, da imamo trenutno odprtih 6 zadev, s tem, da se je ena dodatna 
zadeva pravkar pričela. Pričakujemo še tožbo Nival investa – za dodatna dela v 
knjižnici in poplavo v kletnih prostorih – vrednost spora je cca 10 tisoč EUROV. 
Zapleta pa se tudi pri nespoštovanju koncesijske pogodbe s Snago. Tudi v tem 
primeru lahko pride do tožbe. Že na naslednji seji bomo obravnavali to problematiko. 
 
Albina Pajtler pove, da smo v maju 2015 dobili iz ministrstva za kmetijstvo druge 
dopolnilne smernice, kjer določene pobude niso bile ovrednotene kot pozitivne. 
Takrat je bilo dogovorjeno , da bodo lastniki teh pobud naročili poseben geodetski 



elaborat za spremembo bonitete zemljišč. Ta postopek je nekaj časa trajal. Konec 
lanskega leta so bili ti podatki in je v januarju 2016 podjetje Urbis, ki pripravlja 
strokovno gradivo, pripravilo gradivo za trejo dopolnitev smernic za Ministrstvo za 
kmetijstvo. Mi smo se do tega gradiva zadnji teden opredelili in ocenili za ustrezne. V 
teh dneh je Urbis dobil iz naše strani poziv, da gradivo finalizira, da ga bomo lahko 
poslali na ministrstvo za kmetijstvo, kot vlogo za dopolnilne tretje smernice. In ko 
bodo le-te potrjene na ustreznih nivojih, lahko računamo, da bo v jeseni javna 
razgrnitev OPN in nato formalen sprejem na občinskem svetu. Pričakuje, da bo 
zadeva tako potekala. Sedanji prostorski plan je iz leta 2001. Če tretje smernice ne 
bodo potrjene, pa je potem politična odločitev, ali gremo naprej in plan zaključimo ali 
ne. 
 
Simona Grobelnik vpraša, za koliko spornih zadev gre. 
 
Albina Pajtler odgovori, da za osem. 
 
Leo Čelofiga  
Ali je cesta skozi trško jedro v planu investicij direkcije za ceste Republike Slovenije 
za leto 2016? 
Pohvala za lepo urejeno pokopališče in očiščene pločnike. 
Ali bo občina uspela v predpisanem roku zamenjati neustrezne luči javne razsvetljave 
z novimi ustreznimi? 
Prenova občinske spletne strani je nujna, saj je vizualno in uporabno neustrezna. 
 
Barbara Obrulj Jeseničnik 
Predstavi predlog častnega občana – poda informacijo. Predlog za častnega občana 
je bil podan že v lanskem letu. Zaradi večjih priprav se je komisija odločila, da bo 
predlog pripravila za leto 2016. Delo za častnega občana že poteka od začetka leta, 
saj je potrebno pripraviti bilten in odlitek za častnega občana. 
 
Župan pove, da je po telefonu dobil informacijo, da bi za predlog častnega občana 
bila potrebna širša razprava. Skupina občanov pripravlja predlog za častnega občana 
skupa s Francem Verovnikom. Častni občan je za vse lovrenčane in ne za 
posamezne skupine. 
 
Tomaž Golob vpraša, koliko sredstev je Občina Lovrenc na Pohorju porabila za 
pravna svetovanja v letu 2015 in prvih treh mesecih 2016 – specificirano, v katerih 
zadevah, kateremu odvetniku, koliko denarja. Zanimajo ga vsa svetovanja. Prosi 
pisni odgovor. 
Seje OS naj se sklicujejo bolj redno. Dopisne seje naj se ne sklicujejo brez 
utemeljenega razloga. 
 
Župan pove, da je sicer ugotovil, da bi v marcu lahko imeli sejo z vsaj sedmimi 
točkami. 
 
Direktor pove, da so izpisi vseh konto kartic dani na mizo. 
 
Rok Urnaut pove, da vabila pripravlja župan. Spletne strani še vedno ne služijo 
svojemu namenu in podpira predlog, da se nekaj spremeni na tem področju.. 
Nadalje vpraša, kako daleč je zadeva »Juršnikov tajht«. 



 
Župan pove, da vabila pripravlja sam, gradiva pa direktor. 
Glede spletnih strani pove, da moramo biti bolj odzivni. 
Glede »Juršnikovega tajhta« pove, da sredstva so, pogodba je tudi pripravljena. 
Sestanek je bil sklican, vendar se ni dalo nič dogovoriti. Vsebine za dogajanje na tem 
prostoru ni. Lastnik ni pripravljen podpisati nobene pogodbe. Občina pa ne more 
vlagati v privatni sektor. 
 
 
12. SEJA OS – 19.4.2016 - NI POBUD IN VPRAŠANJ 
 
 
13. SEJA OS – 20.10.2016  
Legenda: 
Rdeče označeno – pripraviti odgovor. 
Zeleno označeno – župan podpira predlog in ga bo potrebno planirati v 
proračunu. 
 
Edo Goričan: 

1. Vprašanje: Kaj se je dogajalo na čistilni napravi, da je tako smrdelo? 
2. Pobuda: Ureditev tlakovanega dostopa na pokopališče v Puščavi. 
3. Pobuda: LC Činžat-Fišer žaga (Požunov most) – je v izredno slabem stanju in 

nevaren za težje tovore, potrebno bi ga bilo popraviti. 

Župan je k postavljenemu vprašanju o čistilni naprave odgovori, da čistilna naprava 
trenutno ne obratuje (zaradi vzdrževalnih del), na to nas je opozoril predsednik 
ribiške družine Ruše. Z Nigrada smo dobili dopis z obvestilom, da čistilna ne bo 
obratovala 3 dni, ker na njej izvajajo redni remont. 
Župan k pobudi o ureditvi dostopa k pokopališču, doda da bomo pridobili ponudbe in 
dostop uredili. 
Albina pripomni da smo se z lastniki ob parkirišču že pogovarjali o nakupu zemljišč in 
bi se obenem uredilo tudi parkirišče ob pokopališču. 
Župan o pobudi o Požunovem mostu pove, da je najprej potrebno pripraviti projekt, 
da se bo lahko popravil v letu 2017. 
Albina doda, da je projekt izdelan, čakamo na odgovor Agencije Republike Slovenije 
za okolje, da izda soglasje k projektu. Pove, da bo potrebno sanirati tudi most Vuhred 
na LC Slepnica-Lovrenc. 
 
Opomba: Seji se je pridružil še Leo Čelofiga. 
 
Ugotovitveni sklep: Na seji OS je prisotnih 12 članov občinskega sveta. 
 
Simona Grobelnik: 

1. Pobuda: pove, da je na občino že poslala e-meil, kjer je podala pobudo, da je 
v osnovni šoli potrebno investicijsko vzdrževanje vodovoda, inštalacij, kuhinje.. 

2. Vprašanje: kako daleč smo z prostorskim planom (OPN)? 
3. Vprašanje: zanima jo, če imamo dolgoročne strategije občine? 



Župan k pobudi o investicijskem vzdrževanju v osnovni šoli doda, da bomo letos 
porabiti 61.000,00 eur, ki jih imamo planirane v proračunu, bo pa potrebno investirati 
tudi v prihodnjih letih. 
Glede OPN-ja pove, da se bodo na jutrišnjem sestanku na pristojnem ministrstvu 
pogovorili tudi o tej temi. Je pa ministrstvo za kmetijstvo že pregledalo stanje na 
terenu in dalo k pobudi pozitivno mnenje. 
Pri strategiji razvoja je župan mnenja, da moramo najprej izvest osnovna vzdrževalna 
dela kot je ureditev kanalizacije. 
 
Simona Grobelnik k temu doda, da bi morali imeti izdelan interni dokument v katerem 
bi bila določena strategija občine vsaj za 5 let naprej. Smo ena redkih obči, ki 
strategije nima. Gre pa predvsem za upravo, da sledi rdeči niti. 
 
Se pa na splošno župan z njenim predlogom strinja. 
 
Leo Čelofiga: 

1. Vprašanje: zanima ga ali je investicija za trško jedro planirana v letu 2017 in 
da je to vprašanje že postavil na 11. redni seji občinskega sveta, ter prosi, da 
se mu na vprašanje pisno odgovori. 

2. Pobuda: ob glavni državni cesti se naj pozove lastnike, da naj pokosijo robove 
travnikov, ki segajo do ceste. 

 
Župan pove, da je informacijo o trškem jedru danes že podal. 
 
Tomaž Golob: 

1. Vprašanje: kdo so bili v zadnjih 4 letih nadzorniki na projektih, ki so se izvajali 
v naši občini? Prosi za pisni odgovor. 

2. Vprašanje glede nadomestila za uporabo stavnega zemljišča (NUSZ): Ko smo 
prejeli položnice za plačilo, se ugotavlja, da so pri nekaterih bistveno povečani 
zneski na položnicah. V pojasnilu je od Danila Španbauerja bilo razloženo, da 
se je obračunala vsa neto površina zgradb. V nepremičninskem zakonu, ki pa 
ni bil sprejet, pa je bilo navedeno, da se obračuna uporabna površina. Meni, 
da bi potemtakem bilo potrebno korigirati vrednost točke. Zanima ga za koliko 
se bo zaradi tega povečanja posledično povečal prihodek občine? Meni, da bi 
morali korigirati vrednost točke. 

3. Pobuda: v preteklem obdobju so bile 4 redne seje, izredni pa 2, z obsežnimi 
dnevnimi redi. Prosi, da se za naslednjo leto izdela terminski plan, katerega se 
naj tudi držimo. 

4. Pobuda: na križišču Žagarske poti in ceste Ob Radoljni je zelo slaba vidljivost, 
primerno bi bilo naravnati ogledalo, ki je tam že postavljeno. Postaviti bi pa 
bilo potrebno tudi ogledalo za nasprotno smer. 
 

Župan pove, da pritožb za NUZS ni prišlo veliko, Danilo Španbauer se je pri 
obračunu držal navodil, ki jih je dala država. Evidence pa smo dobili od Gursa. 
Občane smo predhodno obveščali o spremembah in da si naj kvadrature uredijo. 
 
Tomaž pripomni, da je imel v mislih, da bi bilo dobro, da sta vrednost točke in način 
obračunavanja v ravnovesju. 
 



Župan pojasni, da bi se v proračunu dohodek občine povečal za 15.000,00 eur, ker 
pa od vseh zavezancev ne bomo dobili plačila NUSZ, pa je realen znesek 10.000,00 
eur. 
 
Albina k razpravi doda, da sta od vseh pritožb, ki so prispele na občini, po njenih 
informacijah bili utemeljeni le dve, največ tri pritožbe. Je pa v občinskem odloku 
navedeno, da morajo lastniki sami javiti spremembe o velikostih površine v 
stanovanjih (npr. če si nekdo izgradi mansardo, ki pa prej ni bila vpisana). 
 
Tomaž pripomni, da upa, da po nastopu nepremičninskega davka ne bo prišlo do 
prevelikih razhajanj.  
 
Boštjan Petelin:  

1. Pobuda: gasilci bi za potrebe hitrega reagiranja in do težje dostopnih hiš, 
potrebovali terensko vozilo, 4x4, ki stane 33.000,00 eur. Primernega so že 
našli, zanima ga, če bodo od občine dobili posojilo, ker trenutno nimajo dovolj 
denarja. 

 
Župan odgovori, da bi za posojilo bilo potrebno najti zakonsko podlago in bomo 
preverili, kako lahko to izpeljemo. Občina kredita ne more dajati. 
 
Župan odredi 15 minutni odmor. 
 
Maksimiljana Obrulj: 

1. Vprašanje: od občanov je dobila namige, da je voda slabe kakovosti? 
2. Pobuda: kesoni na Kovaški cesti (ponoči drugi odlagajo odpadke v kesone, 

prav tako se nepravilno se sortira odpadke..). 
 
Župan pove, da nekega čuvarja ne moremo nastaviti. Ljudje moramo opozarjati na 
pravilno sortiranje odpadkov. Ljudje, ki tam živijo bi lahko tudi anonimno prijavili tiste, 
ki tega ne spoštujejo, na občino. Problematični so predvsem tisti, ki smeti odlagajo 
ponoči. 
Glede slabe kvalitete vode pove, da je bila izkazana problematika samo v šolskem 
okolišu in tam se je priporočalo prekuhavanje vode. 
 
Matjaž Manfreda:  

1. Pobuda: ponovno daje pobudo za namestitev opozorilnih znakov in označitev 
postajališč, kje so avtobusna postajališča. Pobudo je že dal, vendar dobil 
odgovor, da v proračunu ni dovolj sredstev. 

2. Vprašanje: kako je s pripravo na zimsko službo, ali smo pripravljeni na sneg in 
čiščenje le tega? 

3. Vprašanje: vpraša, ali bo kdaj v naselju Slepnica javna razsvetljava in 
kanalizacija? 

 
Župan odgovori, da ne ve, kdo je odgovoril, da denarja za postavitev opozorilnih 
znakov ni. Meni, da table niso problem, ampak je problem pridobiti soglasje, da na 
določenih mestih avtobus sploh lahko stoji. 
Albina pojasni, da smo dobili osnutek sporazuma o rekonstrukciji državne ceste skozi 
trško jedro. Meja obdelave je nekaj metrov pred GG in na koncu pri Hojnikovi kapeli. 



Projekt v tem delu predvideva enotna avtobusna postajališča. Sami ne moremo širiti 
ceste za postavitev avtobusnih postaj, saj je to domena države. 
V sklopu projekta obnove mostu čez Slepnico pri Marlesu, bo tudi tam projektirana 
avtobusna postaja. Ostalo bo še nerešeno avtobusno postajališče pri Komarju. 
Javna razsvetljava skozi naselje Slepnica je že planirana v NRP-ju. 
Za pluženje imamo soli zaenkrat dovolj, s plužači pa so pogodbe sklenjene do konca 
koledarskega leta. 
 
Marija Perklič:  

1. Vprašanje: cesta proti Sgermu in Pinter ridi, je v slabem stanju(zaradi 
polaganja cevi izgradnje male hidroelektrarne), boji se, da se bo na cesto vsul 
plaz in bo zaradi tega neprevozna. Zanima jo, kdo in kdaj jo bo saniral? 

2. Vprašanje: pri Tovarni kos in srpov je čez polje cesta kot bližnjica. Ali se bo 
popravila, ker je nevarna? 

3. Vprašanje: kdaj se bodo podrla drevesa pred upokojenskim blokom?  
4. Pobuda: moti jo, da je čez vikend parkiranje pred zgornjo trgovino Mercator 

zelo slabo, vsi parkirajo na pločnikih, posledično je po pločniku ovirana hoja za 
pešce. Kaj bi lahko tam ukrepali. 

 
Župan glede ceste proti Sgermu in Pinter ridi pove, da je z investitorjem že potekal 
razgovor o ureditvi ceste, ne moremo pa ga prisiliti, da sam popravi cesto, dolžan jo 
je spraviti le v prvotno stanje. Nagibajo se k opciji, da bi investitor, ko se bo cesta 
sanirala, sofinanciral del sredstev. Bo pa ureditev ceste vsekakor prioriteta. Problem 
na tem področju je tudi pluženje. 
Cesta bližnjica čez polje ni lokalna cesta in tam se vsak vozi na lastno odgovornost, 
prav tako je nimamo pravice popravljati. 
Drevesa pred upokojenskim blokom ne moremo odstraniti saj nismo lastniki, lastnik 
je Sklad kmetijskih zemljišč. Je pa kontakt vzpostavljen in za posek je zadolžen 
Staninvest. 
Glede parkiranja pri Mercatorju na Gornjem trgu je več problemov, saj tudi parkirni 
prostor pred banko ni javen. 
 
Aleš Ribič: 

1. Vprašanje: most proti Goričanom, v čigavi lasti je (je tudi brez ograje)? 
 
Albina odgovori, da je most v občinski lasti, nazadnje ga je sanirala občina Ruše, je 
pa problem, da ob strani mostu ni nič zemlje v občinski lasti. 
 
Župan pove, da bomo ta most morali sanirati. Ograjo pa je podrl tovornjak, ko je 
izvažal les. 
 
 
14. SEJA OS – 22.12.2016  
Rok Urnaut: 

1. Da pobudo, da bi se z odzivnim poročilom Nigrada d.d. seznanili tudi člani 
sveta. Poročilo se lahko pošlje po elektronski pošti. 

2. Predlaga, da se odpove eni sejnini. V kolikor se še ostali s tem strinjajo, bi se 
lahko celoten svet odpovedal eni sejnini, ki bi se nakazala tistemu, ki je v 
stiski. Ali je kakšna možnost, da to realiziramo. 



 
Vpraša, zakaj se forsira nakup zemljišča pri tovarni kos? 
 
Župan odgovori, da mora na poročilo odreagirati nadzorni odbor, potem pa ko bo 
dokončno poročilo ga svet lahko dobi v vednost. 
Na koordinaciji sveta, je bilo dogovorjeno, da gospoda Ladineka povabimo na 
razgovor, da slišimo argumente za ali proti. 
Glede sejnine pove, da se član ne more odpovedati, lahko pa vsak posameznik 
sejnino nakaže posamezniku, društvu ali humanitarni organizaciji. 
 
Bronislava Paulič pove, da je možno, da se sredstva prerazporedijo na drugo 
postavko v višini ene sejnine. Svetniku pripada bruto sejnina, akontacijo sejnine 
odvedemo in jo v dohodnini napovemo. V kolikor se dogovorimo, da svetniki ne 
dobijo obvestil o sejnini, se lahko sredstva prenakažejo v bruto zneskih. Za takšno 
varianto moramo imeti sklep sveta, ki se lahko pripravi za naslednjo sejo. 
 
Simona Grobelnik pove, da bi lahko sredstva ene sejnine, ki se ji svetniki odpovedo 
nakazali npr. čebelarjem. 
 
Direktor OU predlaga, da se do naslednje seje razmisli komu se ta sredstva 
namenijo, da bomo lahko pripravili ustrezen sklep. 
 
Tomaž Golob spomni na postavljeno vprašanje postavljeno na zadnji seji glede 
nadzornikov nad projekti, še ni prejel odgovora. 
Ni dobil pojasnila, zakaj šele 22. decembra razpravljamo o proračunu v prvi 
obravnavi. 
Na koordinaciji smo tudi ugotovi, da svet nima informacij, saj se premalo videvamo 
oziroma so seje sklicane preveč poredko, zato da ponovno pobudo, da se seje 
sklicujejo bolj pogosto. 
 
Direktor OU odgovori, da je odgovor v gradivu v tabelarični obliki. 
 
Župan pove, da bomo glede sklicevanja sej dali pisni odgovor. 
 
Barbara Jeseničnik Obrulj vpraša, zakaj dvigalo pri kulturnem domu ni tudi za prevoz 
oseb, ampak je samo za tovor. 
 
Župan odgovori, da je tako bilo predvideno v projektu in dvigalo ni predvideno za 
prevoz oseb. 
 
Simona Grobelnik: 
Pobude: 

1. Da občinski svet sprejme zavezo (pri proračunu) glede priprave investicijskih 
projektov: zdravstveni dom, kanalizacija, … 

2. V imenu kulturnih društev predlaga nabavo novega odra, kjer bi se lahko 
koristila sredstva LASa. Okvirna cena ustreznega odra je v višini 30.000,00 € 
(2/3 sofinancira LAS)-projekt občina eventualno vključiti v proračun 2017. 

3. Most čez Radoljno (pri Faku) je v slabem stanju, prosi, da se preveri situacija 
oz. najde ustrezna rešitev. 



Vprašanje: Zanima jo finančna konstrukcija ureditve parkirišča pred tovarno Kos in 
srpov, ali je bila kakšna kompenzacija. 
 
Župan odgovori glede parkirišča pri Tovarni kos in srpov, da smo pri rekonstrukciji 
ceste uničili to parkirišče. Dogovor je, da je stroške v višini 3.000 € nosi občina. Na 
tovarno kos pa pade cca 2.000 €, ki pa jih bomo verjetno zaprli s kompenzacijo. Že 
pred leti smo določene parcele kompenzirali z vodarino, ki pa niso bila knjižene v 
zemljiško knjigo. 
 
Albina Pajtler pojasni, da strošek parkirišča ni bil prediven v projektu, saj je v tem 
delu cesta višja za cca 15 cm. Dogovorili so se za obseg del, ki bi pripadal občini in 
izvajalec del je poslal ločeni ponudbi za tisti del, ki pripada občini v višini cca 3000 € 
in 2000 € za tovarno kos in srpov. 
Z lastnikom tovarne kos se bomo istočasno pogovarjali tudi o treh parcelah, ki so ob 
Kovaški cesti (nasproti Kušarja – od križišča proti Radoljni – pogodba je že bila 
sklenjena še v času krajevne skupnosti). 
 
Edo Goričan poda pohvalo, da se sanira zid na pokopališču v Puščavi. 
Da pobudo, da se pripravijo projekti za objekte, ki so pod kulturno dediščino: cerkev 
sv. Radegunde in Ladejenkovega. 
Nadalje vpraša, kako daleč je z nabavo davčne blagajne, da bi si jo lahko društva 
izposojala – gre za prenosljive blagajne. 
 
Župan pove, da smo se o tem že veliko pogovarjali, zato prosi Bronislavo Paulič, da 
poda informacijo. 
 
Bronislava Paulič pove, da pobudo razume v smislu, da se davčna blagajna nabavi in 
da na razpolago društvom. Opremo lahko nabavimo in jo damo na izposojo 
društvom. 
 
Župan pove, da bomo morali nabaviti davčno blagajno tudi v turistični pisarni, saj 
trenutno ne moremo prodajati spominke, niti knjig. 
 
Marija Perklič da pobudo, da bi se napravilo kegljanje na vrvico. Stroški niso 
previsoki in znašajo cca. 1.200 €. 
 
Župan pove, da podpira pobudo. 
 
 
15. SEJA OS – 9.2.2017  
Tomaž Sušec v imenu odbora za pripravo prazničnih dni poda pobudo oz. povabilo 
da so vsi svetniki vljudno vabljeni na vse prireditve, ki se dogajajo v Občini Lovrenc 
na Pohorju. 
 
Edo Goričan:  
Pobuda: Na vpadnih cestah v našo občino bi bilo potrebno namestiti table, ki bi 
pozivale k skrbi za čisto okolje. 
Vprašanje: Zanima ga, zakaj še ni razpisa v zvezi s potekom mandata direktorju 
občinske uprave. 



Odgovor: 
Zakon o javnih uslužbencih (ZJU - Uradni list RS, št. 63/07 – uradno prečiščeno 
besedilo, 65/08, 69/08 – ZTFI-A, 69/08 – ZZavar-E in 40/12 – ZUJF) v četrtem 
odstavku 82. člena določa: 
»Uradniki se za položaje iz drugega odstavka tega člena izbirajo na podlagi javnega 
natečaja. Najkasneje tri mesece pred potekom obdobja imenovanja mora biti 
zaključen postopek javnega natečaja za položaj. V istem roku lahko funkcionar 
oziroma organ, pristojen za imenovanje, uradnika ponovno imenuje na isti položaj 
brez internega oziroma javnega natečaja.« 
Župan, ki je pristojen za imenovanje direktorja občinske uprave, bo svojo odločitev 
sprejel v zakonsko določenem roku. 
 
Simona Grobelnik: 
Vprašanje 1: Kako daleč smo z Občinskim prostorskim načrtom? 
Odgovor: 
Albina Pajtler obrazloži, da predvideva, da bi do sredine leta 2017 lahko bil končan. V 
strateškem delu so pogajanja zaključena, potrebna je ureditev še na izvedbenem 
delu, kjer pa smo šele na začetku. 
 
Priloga: Postopek priprave in sprejema občinskega prostorskega načrta  
 
Vprašanje 2: Zakaj v proračunu 2017 ni uvrščen oder, ki se bo uporabljal za 
prireditve? 
Odgovor: 
Župan obrazloži, da še ne vemo, kakšen oder bi imeli, ko bomo imeli to informacijo, 
bomo šli v postopek razpisa. 
 
Simona Grobelnik poda pobudo, da naj bo oder v proračun uvrščen pri prvem 
rebalansu občine. 
 
Vprašanje 3: Zakaj še nimamo davčne blagajne? 
Odgovor: 
Župan pove, da jo imamo namen kupiti, vendar moramo pred tem določiti, kdo bo za 
njo odgovoren. 
 
Leo Čelofiga: 
Pobuda 1: Pri pluženju se je poškodoval prometni znak pri bloku Šolska ulica 8, 
prosi, da se ga zamenja ali popravi. Prav tako bi bilo prav, da se očistijo vsi prometni 
znaki v občini, ker so umazani od smoga. 
 
Pobuda 2: Na lokaciji Gornji trg 18 se zaradi napačne priključitve na kanalizacijo 
poseda cesta. Potrebna je čimprejšnja sanacija posedanja. 
 
Tomaž Golob: 
Pobuda: Zaradi udarnih jam, ki so se pojavile na nekaterih občinskih cestah, bi bili 
potrebni pogostejši obhodi in popravila le teh. 



 
Vprašanje: Še vedno ni dobil odgovora na zastavljeno vprašanje s prejšnje seje. Kdaj 
bodo svetniki dobili plan sej v letu 2017? 
Odgovor: 
Drago Mlakar odgovori, da sta z županom bila pri županu Občine Zreče, kjer so jima 
kot vzorec dali dvojno vabilo z njihovim preteklih sej, kar so svetniki dobili skupaj z 
gradivom. Iz vabil je razvidno, da pri Občini Zreče na eni seji obravnavajo povprečno 
20 točk, pri tem pa seja Občinskega sveta naj ne bi trajala dlje kot 4 ure. Z manj 
sejami na leto se tudi bolj racionalno obnašamo - manjši strošek s sejninami. 
 
Tomaž Golob poda repliko, da zaradi dveh priloženih kopij v gradivu (plan dela OS) 
še ne pomeni, da je to zadovoljujoč odgovor in nadalje prosi, če se zahteva pisni 
odgovor, da le tega svetniki tudi dobijo. 
 
Edvard Goričan doda, da v primerjavi s sosednjimi in primerljivimi občinami imamo 
najnižje izplačane sejnine. 
 
Priloga: Načrtovane seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju v letu 2017  
 
 
16. SEJA OS – 06.04.2017  
Tomaž Sušec: 
V imenu odbora za pripravo prazničnih dni poda pobudo oz. povabilo, da so svetniki 
vljudno vabljeni na prireditev velikonočni sejem in nato na kresovanje, ki bo 
30.4.2017. 
 
Matjaž Manfreda:  
Opozori pa na državno cesto Falsko pečino in most. Kmalu bomo imeli ogled pečine.  
Pove, da na Logah ni začrtane osi cestišča v delu, kjer je bil položen novi asfalt. 
 
Župan pove, da je o tem obvestil državnega sekretarja na ministrstvu za 
infrastrukturo. Ogled pečine bo v kratkem.  
Pri tem je tudi obljubljena, da bodo uredili javno razsvetljavo na Činžatu med obema 
postajama za avtobuse (zaradi varnosti otrok). 
 
Aleš Ribič: 
Opozori na parkiranje pred trgovino Mercator na Vozniški poti. 
 
Župan pove, da moramo preveriti, kako so postavljeni znaki, zarisati moramo 
cestišče in zarisati parkirišča vzdolžno s cesto. O tem smo seznanili tudi komandirja 
Policijske postaje Ruše. Trenutno je tam ozko grlo. Ko bomo imeli vse urejeno, bomo 
en teden opozarjali, potem pa tudi kaznovali. 
 
Edvard Goričan: 
Da pobudo, da pri Zalerju v Puščavi, je podrto kužno znamenje. Predlaga, da ga 
zavarujemo (pred odtujitvijo) in ponovno postavimo. 
Zeliščarkam je obljubljena souporaba sobe v KD Jožeta Petruna – kako daleč je. 
Na eno od naslednjih sej bi uvrstili točko: Upravljanje z našim vodovodom, s 
poudarkom na kvaliteti pitne vode pri uporabnikih in kakšni so dolgoročni načrti . 



 
Župan pove, da se s predlogi strinja. 
 
Simona Grobelnik: 
Pove, da je problematika z Arrivo že bila pojasnjena. Predlaga, da se rešitev išče v 
smeri individualnega pristopa. 
O delu v šolski kuhinji smo že govorili in se dogovorili, glede kotlovnice, da bomo 
dobili bolj podrobne informacije – načrt ogrevanja. 
 – kako daleč so stvari pri obnovi kuhinje, ali imamo že ponudbe 
 
V nadaljevanju so pisna vprašanja, na katera so odgovori že bili poslani in so 
dostavljeni tudi na mizo na sami seji. Odgovori so s strani gospe Zelenik. Zanima pa 
jo, kakšno je stališče občine. 

1. V zvezi s financiranjem plezalne stene smo v proračunu rezervirali sredstva, ki so se izkazala za nekoliko 
prenizka (v bruto znesku bo potrebnih cca 29,000 EUR, kar je cca 7,000 več od trenutno planiranega) – pri tem 
ne pozabimo, da dobi Občina sredstva v višini 85% vrnjena, tako da dejanski strošek Občine bistveno manj zraste 
tudi zaradi tega povišanja. Zanimajo me možne rešitve:  

a) ali lahko z vidika uspešnega kandidiranja prijavitelj dokazuje zadostnost sredstev na podlagi Odloka in 
možnosti prerazporeditev, ki jih le ta omogoča (morda s priloženo izjavo Občine, da bodo sredstva tako 
zagotovljena)? 

b) Ali lahko npr. rešitev iščemo preko bruto in neto zneskov (da je v proračunu neto znesek - bi bilo to sprejemljivo 
z vidika uspešnega kandidiranja na razpis)?  

c) Ali je zato potreben rebalans proračuna - če da me zanima kdaj točno je le ta predviden? 

2. Kako je na splošno z detektiranimi projekti naše Občine, ki bodo kandidirali za sredstva v okviru LASa? Ali smo 
naredili dovolj za ozaveščenost društev in tudi posameznikov o možnostih kandidiranja? Katere aktivnosti so bile 
izvedene v ta namen in katere so še predvidene? Ali so se predstavniki Občine in Upravnega odbora že kdaj 
sestali, da so zadeve čim bolj usklajene in posledično informacije transparentne? Če da kdaj in kakšni so bili 
zaključki? Rada bi točno informacijo kateri projekti so trenutno detektirani, tako s strani občanov, društev in tudi 
Občine ter njihove predvidene zneske.  
 
- pri plezalni steni, da se prijavi na majski rok - vsekakor sem prepričana, da boste našli rešitev, kot pojasnilo pa 
še enkrat, da dokončna ponudba, ki jo je prejela Občina z vidika cene odstopa zaradi vse potrebne opreme njene 
funkcionalnosti (klini, vrvi...) - kar pošiljam g. Anžeju, da se poveže z vami ali Markom ter dorečete zadevo.   
 
- glede sestanka med Občino in predstavniki Upravnega odbora pa morda sklic čim prej - tudi tukaj hvala za 
včerajšnjo potrditev - predlagam, da na ta sestanek povabite tudi svetnike. Ni potrebe po ne vem kakšnem visoko 
formalnem sestanku, res gre bolj za transparentno izmenjavo informacij, razmišljan, plana aktivnosti, ki bi jih bilo 
potrebno speljati, da bi se projekti zbudili predvsem v gospodarstvu... Vsekakor se moramo namreč zavedati, da 
so sredstva LAS-a prvenstveno namenjena gospodarstvu - zato je tako pomembne vidik ozaveščenosti 
potencialnih koristnikov - nato društvom, ki jim zaradi težav likvidnosti pri financiranju na pomoč priskoči Občina, 
in šele nato za projekte Občine. Tukaj pošiljam g. Jožetu, da se tudi zadeve pohitrijo.  
 
Nadalje vpraša, kako se je zaključila zadeva glede javnega dobra v zadevi Javornik. 
 
Župan pove, da je gospodu Javorniku bil odgovor poslan. Gospod Javornik je bil tudi 
pri njem. Preveriti pa moramo, da drugemu ne naredimo škodo. 
Glede šole pove, da imamo novo ponudbo in bomo na začetku počitnic že lahko 
delali v šoli. Glede sredstev bomo videli kaj bo prinesel javni razpis. Morda ne bo 
potrebno spreminjati proračuna. 
Kurilnica – čakamo na razpis. Meni, da ogrevanje ni ogroženo. 
LAS – odgovori direktor – pove, da je gospod Marko Rakovnik vezni člen med občino 
in gospo Zelenik, zato predlaga, da on predstavi projekte. 



 
Marko Rakovnik pove, da se je z gospo Zelenik pogovarjal o plezalni steni, ki je v 
proračunu. Nadalje čaka na rebalans premični oder, vzpostavitev spominskega parka 
v okolici osnovne šole, študija izvedljivosti za ponovni zagon vlečnice Kumen, projekt 
planinskega doma – idejna zasnova. Gospa Zelenikova bo preverila vse te projekte, 
kateri od teh dokumentov se lahko pripravijo. Idejne zasnove se lahko financirajo s 
pomočjo teh sredstev. Kar pa se tiče PGD in PZI-jev pa ne, razen če so to del 
celotne investicije. Pregleda nad individualno zainteresiranost pa nimamo. 
 
Simona Grobelnik predlaga, da se ljudi informira o projektih, predvsem pa preveri 
upravičenost nekaterih študij. Potrebno je vzpostaviti tudi kontakt z Upravnim 
odborom LAS. 
Nadalje prosi, da se preveri plezalna stena glede opreme in vrednosti in da se s 
Planinskim društvom najde ustrezna rešitev. 
 
Župan pove, da kar se tiče vlečnice bomo odprli razpravo, prioriteto pa imamo druge. 
 
Leo Čelofiga vpraša, kako daleč je fitnes. 
Ob Mariborski cesti bi morali obvestiti lastnike zemljišč, da počistijo brežine, saj je to 
ogledalo našega kraja. 
Bankine ob Planinski cesti se morajo povaljati, drugače je preveč peska na cesti. 
Več elektro drogov je poševnih in podprtih, predlaga, da urgiramo pri Elektru Maribor 
 
Župan pove, da je elektro o slabih drogovih seznanjen in smo že večkrat urgirali. 
Glede fitnesa pove, da manjkajo še samo luči, saj vseh starih ne moremo več 
uporabiti. Pripeljejo še visečo mrežo, ki loči hodnik. Namestili bomo tudi kamere. 
Fitnes ne bo več brezplačen in se bo vodila evidenca vstopov. Otvoritev bi že morala 
biti, bo pa v kratkem. Pripravlja se pravilnik in cenik. 
 
Albina Pajtler pove, da je Planinska cesta državna cesta in bankine ureja upravljalec 
DRSC, ki določi obseg del. 
Parcela ceste od črpalke proti Lovrencu na Pohorju je izredno široka in več ali manj 
poteka po vrhu brežin. Najemniki kmetijskih zemljišč ne posegajo v brežino. 
Upravljalec ceste je dolžan počistiti tudi brežino. 
 
Tomaž Golob predlaga, da kar se tiče ceste, da se poslužimo Varnostnega sosveta 
in Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, da le ti opozorijo na slabo stanje 
bankin in košnjo na omenjenih brežinah. 
 
Barbara Jeseničnik Obrulj vpraša glede mostu čez Radoljno – pri žagi Šumer – 
Goričan, ki je v zelo slabem stanju. 
 
Župan pove, da ta most ni naš. Polomil pa ga je avtoprevoznik, ki je vozil les. Most 
bomo popravljali v dogovoru. 
 
Tomaž Golob pove glede avtobusnih prevozov, da so občine Lovrenc na Pohorju, 
Selnica ob Dravi in Ruše šle v dogovor z Arrivo, da se bo obdržala frekvenca 
prevozov. Naš interes je, da te linije ostanejo v čim večji meri. Glede delavskih 
vozovnic je potrebno najti pravo rešitev, da tudi ljudje ne bodo oškodovani. 



Nadalje pove, da je na 13. redni seji dal pobudo za postavitev ogledala na križišču 
ceste Ob Radoljni in Žagarske – ali se dela na tem. 
V centru Lovrenca na Pohorju so še vedno gospodinjstva, ki še niso priključena na 
kanalizacijo, da se upirajo in se nočejo priključiti. Ali se v tej smeri kaj ukrepa. Ali se 
nekoga lahko prisili, da se mora priključiti na kanalizacijo. 
 
Župan odgovori, da se vsak občan mora priklopiti na kanalizacijo. 
 
Albina Pajtler pove, da je v letošnjem letu že izdala naročilnico za ogledalo. 
Glede priključitve na kanalizacijo v trgu pove, da nekateri objekti niso priključeni iz 
dejstva, ker se ne morejo. V PZI, ki je izdelan, so že upoštevane globine, tako, da ko 
bo nova kanalizacija se bodo lahko tudi ti objekti v trgu priklopili. 
V kolikor se nekdo noče priklopiti in to možnost ima, potem damo pobudo 
komunalnemu inšpektorju. 
Sprejeti pa moramo odlok o odvajanju in čiščenju odpadnih voda, ki bo pravna 
podlaga za ukrepanje inšpekcije. V aktih PUPa imamo zapisano, da je priključitev 
obvezna in to UE Ruše pri izdaji gradbenega dovoljenja upošteva. 
 
Leo Čelofiga vpraša, kako se odraža vložek, ki ga damo Arrivi. 
 
Župan pove, da se je s podpisom pogodbe, frekvenca prevozov povečala. Iščejo 
ustrezno rešitev.  
 
Tomaž Golob pove, da je že večkrat dal pobudo, da naj bodo seje bolj pogosto, da 
bodo lahko dnevni redi krajši. 
 
 
17. SEJA OS – 29.6.2017  
Miljana Obrulj opozori na zobozdravstveno ordinacijo, da kljub temu, da ne 
izpolnjujejo normativov odklanjajo ljudi, prav tako je medicinska sestra zelo 
neprijazna Jemljejo se ljudje iz drugih krajih, domači pa se odklanjajo.. 
Nadalje pove, da jo skrbi voda iz našega vodovoda, dostikrat je neprijetnega vonja. 
 
Župan pove, da smo v ordinacijo vložili veliko sredstev, v zobozdravstvo je veliko 
vložil tudi donator in ni način, da se ljudi odslavlja. Normativi niso doseženi, saj se 
premalo ljudi prijavi. Sklical bo sestanek z zobozdravnico. Nastavljena pa bi morala 
biti tudi knjiga pritožb. Od direktorja zdravstvenega doma smo dobili informacijo, da 
naj preko spleta ljudi pozovemo, da se prijavijo. Naš cilj je celo, da bi imeli celo dve 
zobozdravnici, da bi ena delala tudi popoldne. 
Glede pitne vode pove, da je pri nas voda kvalitetna, kar je potrdil tudi sam inšpektor, 
ki je preveril vzorce, ki so tudi objavljeni na spletnih straneh občine. Pregledali so vse 
vodohrame. Res je, da je bila voda nekaj krat preveč klorirana. Vprašanje pa je 
kakšne so cevi skozi trg, do hišnih priključkov in v hišni inštalaciji. Drugače pa vzorce 
jemlje gospa Matjašič, ki je odgovorna za kvaliteto vode. 
 
Matjaž Manfreda pove, da je razočaran nad sanacijo po neurju, ki jo izvaja VGP 
Drava. 



Zgornji del potoka Slepnice je bil hitro očiščen. Struga Slepnice se že nekaj let ni 
čistila. VGP Dravo je šla, dela pa niso zaključena. In sedaj lahko zopet trepetamo ko 
bo naslednje neurje. Kdo postavlja prioritete. 
 
Župan pove, da je moral VGP Dravi celo zagroziti, da so prišli hitro. Vodotoki so v 
lasti države in smo odvisni od njih in mi nimamo pravice posegati v vodotok. VGP 
Drava je koncesionar in če ministrstvo dela ne potrdi, ga podjetje ne opravi. Sanacija 
struge je bila opravljena, vse kar je ostalo, bo moralo ministrstvo posebej potrditi. Ker 
nismo imeli 3% škode (glede na povprečje škode), nismo mogli poslati komisije na 
teren. Sedaj pa posebej dokazujemo škodo in prosimo ter se pogajamo za sredstva. 
Prioritet čiščenja žal občina ne postavlja, ampak glede na ogroženost si prioritete 
postavi jo sami. Naša aktivnost je bila v tem, da smo orgirali, da so hitro prišli. Prva 
intervencija je končana, za resno sanacijo pa še ni dovoljenja.  
 
Marjana Perklič postavi naslednja vprašanja: 

- Zdravje občanov v naši občini ni najboljše (podčrto.si). Naši ljudje se slabo 
prehranjujejo in uživajo vse preveč tablet. Kaj bomo storili in kako se bomo 
tega lotili (morda več predavanj o zdravi prehrani, gibanje, šolski otroci so 
predebeli, ….). Meni, da bi morali izvajati preventivne zadeve, ki bi jih morale 
peljati razna društva. 
 

Župan pove, da smo na to temo že imeli razna predavanja. 
 

- V fitnes prihajajo orodja, kdo jih bo prevzel, oziroma kdo jih bo upravljal, kdaj 
lahko pričakuje več informacij. 
 

Župan pove, da je fitnes oprema že prispela, postaviti se morajo še kamere, pripraviti 
moramo še pravilnik, hišni red, … . Fitnes pa bo prevzelo društvo »Sokoli«. 
Organizirali bomo vaditelja, ki bo ljudi poučil kako ravnati z napravami. … . 
 

- V Jovanovi zgradbi ima občina tudi stanovanje. Ali je obnova že končana in ali 
je že bil razpis za to stanovanje. 

 
Župan pove, da je stanovanje z naknadnimi popravki dokončano. Glede na vlogo je 
dobil informacijo, da lahko stanovanje podelimo brez javnega razpisa. Odprto imamo 
še problematiko ljudi, ki so spomladi utrpeli požar. 
 
Albina Pajtler pove, da se oddaja neprofitnega stanovanja lahko podeli brez razpisa 
izjemoma v kolikor gre za elementarno nesrečo, za družino, ki imam malega otroka, 
… 
 

- Cesta na Kumen - s strani Benkičev in Žvikartov je že bilo podpisano, da jo 
dajo v javno dobro. Kdaj bo to urejeno in zakaj to traja tako dolgo? Želi pisni 
odgovor. 

Albina Pajtler pove, da imamo kadrovske probleme in da trenutno nimamo koga, ki bi 
pripravljal pogodbe. Odprto delovno mesto za premoženjsko pravne zadeve imamo, 
nimamo pa zaposlenega. Odgovornega delavca za to področje nimamo in sedaj 
samo gasimo požare na tem področju. 
 



Župan pove, da je za ceste pristojna Albina Pajtler, pogodb pa ona ne more 
pripravljati. Pogodbe bi moral pripravljati direktor. 
 

- Na eni izmed sej je bila njena pobuda za postavitev kegljanja na vrvici. Oddala 
je tudi načrt kegljišča. Kakšne so možnosti za realizacijo in kdaj bo to ter kje bi 
bila primerna lokacija? Ali bo to v naslednjem proračunu. 

- Umetna inteligenca v vsako občino – sisteme IJS bo Inštitut Jožef Štefan 
predal v vsako občino (društvom, kot občinske TV, turizem, zdravje, …). Na to 
temo se bodo organizirale tudi delavnice. Pametni asistent je že aktiviran. 
Zanima jo, kdo bo na občini skrbel za ta sistem in razpolagal z gesli za dostop. 
To ni slabo in meni, da bi nam koristilo. 

 
Marjana Perklič poda informacijo, da se bo udeležila podelitvi priznanja EU - za naj 
prostovoljstvo. Pove, da osebno pokriva 30 društev, kjer je vključeno približno 210 
prostovoljcev. Bila je že v Bruslju, kjer je predstavila naš kraj Lovrenc na Pohorju. … 
 
Edvard Goričan predlaga, da se del sredstev, ki je namenjen popravilu kora v cerkvi 
sv. Radegunde v višini 4.000,00 EUR, nameni za ureditev dovozne poti do cerkve 
(utrditev in asfaltiranje s predhodnim niveliranjem). 
Včeraj, 28.6.2017 smo na sestanku glede gozdnih in lokalnih cest ugotovili, daj je kar 
nekaj zadev v našem odloku nedorečenih. Zato predlaga spremembo Odloka o …. , 
da pogledamo kaj je potrebno dopolniti 
Nadalje vpraša, kdaj terminsko bo razpis za cesto na Činžat? 
Ali so že prispele smernice oziroma pogoji Zavoda za varstvo kulturne dediščine, za 
obnovo kora cerkve sv. Radegunde? 
Kdo skrbi za to, da je v potokih biološki minimum (Lamprehtov potok). V času suše 
so ugotavljali, da od male hidro elektrarne, ki jo ima Elektro Maribor, navzdol ni bilo 
skoraj nič vode. 
Ali se je občina prijavila na razpis za elektro polnilnice za avtomobile. 
 
Župan pove, da se občina za elektro polnilnice ni prijavila, saj je bil problem z 
lokacijo. 
 
Marko Rakovnik pove, da se bo gospod Štajnbaher oglasil v nekaj dneh, smernice pa 
so podane na splošno. Želeli so predhodno vedeti kakšne posege načrtujemo, da 
bodo lahko izdali detajlne smernice. Zavod je potrebno kontaktirati saj deluje kot 
nadzorni organ pri izvedbi teh opravil. Ko pa se projekt pripravi, pa sodelujejo kot 
soglasodajalec in takrat natančno opredelijo izvedbo. 
 
Albina Pajtler pove, da imamo vso dokumentacijo (tehnično poročilo, opise del, 
ponudbo izvajalca javnega razpisa), razpis bo pripravljan v nekaj dneh.  
 
Župan pove, da je cesta v proračunu in to je prioriteta. 
 
Simona Grobelnik da pobudo za transparentne in jasne informacije, da se podajo 
informacije vsaj na spletnih straneh in sicer npr. za:  

- Sanacijo Vuhreškega mosta (v stilu odgovora, ki je bil podan v informacijah 
župana), 

- Informacijo o odjemu vode, 
- Informacijo o zobozdravstvu v kraju. 



Važno je, da komuniciramo med sabo. 
 
Nadalje vpraša: 

- Kakšna je rešitev glede delavskih vozovnic, ali bomo prekinili pogodbo z 
Arrivo. 

 
Župan pove, da zadevo rešujemo (delavskih kart ne bomo več financirali) in bo 
rešena do konca avgusta. Pogodbe ne bomo več podpisali skupaj, ampak vsaka 
občina za sebe. 
 

- Ali je plezalna stena usklajena glede zneska, 
- Kako je s prostorskim planom. 

 
Albina Pajtler pove, da je realno, da bo konec avgusta ali v septembru javna 
razgrnitev plana. 
 
Tomaž Golob da pobudo, glede cest, da se naj sproti tekoče vzdržujejo – misli na 
poškodbe na cestah. Občasno je potrebno preveriti tudi bankine in jih utrditi. 
Glede Vuhreškega mosta pove, da bi že morali imeti neko rešitev. Verjame, da 
sanacija takšnega mostu v tako kratkem času ni možna, je pa možna neka začasna 
rešitev. V mesecu dni bi že lahko pridobili strokovno mnenje ali je varen promet čez 
most, vsaj za osebni promet. 
Med informacijami župana je pričakoval tudi informacijo o razpisu za zamenjavo 
direktorja. 
Predlaga, da so seje bolj pogoste, da smo pri govorih in predstavitvah kratki in 
jedrnati. 
 
Župan pove, da je Vuhreški most zaprt, tako so svetovale strokovne službe. Čakali 
smo na oceno, da ga usposobimo samo za osebni promet in to mnenje je prišlo 
danes. 
Projekt za obnovo pa imamo in je v višini 56 tisoč EUR. 
 
Albina Pajtler pove, da smo danes dobili informacijo, da škode ni v takšnem obsegu, 
da bi lahko koristili državna sredstva. Če bi dobili zeleno luč, bi štartali z novogradnjo 
mostu.  Danes pa smo pridobili mnenje, da most lahko usposobimo z omejitvijo. 
Za naslednje leto pa upa, da bo sanacija tega mostu potrjena na občinskem svetu. 
 
Župan pove, da direktorja že mesec dni ni več, saj koristi dopust. Glede razpisa 
pove, da ni bil izbran nihče in bo imenoval vršilca dolžnosti. 
 
Boštjan Petelin opozori na pešpot na Drvarski poti, ki je javna pot in se ne vzdržuje. 
Nadalje opozori na vodovod in sicer na Rdečem bregu 18 b, saj voda še vedno 
zaudarja po kloru. 
 
Albina Pajtler pove, da pešpoti ne vzdržujemo. 
 
 
 
 



18. SEJA OS – 28.9.2018 – POBUDE IN VPRAŠANJA 
Maksimiljana Obrulj predlaga, da Občinska uprava pripravi oglas, za lastnike psov, 
da morajo biti na vrvici in kako poskrbijo za čistočo in varnost otrok, občanov, glede 
psov. 
 
Župan pove, da razmišljamo o novem odloku glede psov. Strinja pa se z oglasom, da 
ga damo na vse naše oglasne deske. Dobivamo pritožbe občanov, da stopajo v 
pasje iztrebke, ki jih lastniki psov ne poberejo. Probleme imamo tudi s potepuškimi 
psi in mačkami. Sprejeti bomo morali nov odlok o psih. 
 
Matjaž Manfreda opozori na most na LC Slepnica – Lehen v križišču na Lovsko kočo, 
saj še vedno nima zaščitne ograje. Predlaga, da dokler je ni, da se potegne vsaj 
opozorilni trak, ali najde ustreznejša rešitev. 
Še vedno ni dobil odgovora glede dopisa o hudourniškem potoku, ki uničuje njihovo 
premoženje, saj ob vsakem večjem nalivu poplavlja. Dopise pošilja na občino, 
odgovorov pa ne dobi, da bi vedel, če je pošto sploh kdo sprejel. Hudourniški potok 
je zadelan z vejami od posekov dreves. Potok se še nikoli ni čistil. Veje zamašijo cevi 
in voda udari preko. Ne ve, kdo mora jarek očistiti.Od zgornje ceste je odvodnjavanje 
speljano v ta potok, tako priteče še več vode. Od junija so bili že dvakrat poplavljeni. 
 
Župan pove, da gre za dopis o škodi ki jo povzroča hudourniški potok, ki priteče na 
njihovo dvorišče in povzroča škodo. Potok je v lasti direkcije za vode in na to 
inštitucijo smo poslali prijavo. Stvar si bo ogledal na terenu, meni pa, da je problem 
tudi v odvodnjavanju ceste, ki je speljana višje. Če to drži, je to dolžna sanirati 
občina. Danilo Španbauer je o tem obvestil tudi poveljnika civilne zaščite in gospoda 
Vivoda, ki so si terin ogledali. Župan meni, da bo potrebno jarek očistiti in poglobiti, 
posebej če gre tudi za odvodnjavanje zgornje ceste. 
 
Danilo Španbauer pove, da je bil na terenu s predstavniki civilne zaščite in MOPa. 
Pove, da so se čudili, da se je uredilo dvorišče v neposredni bližini potoka in opozorili 
tudi na to, da zakonodaja predpisuje, da bi naj te hudourniške potoke, ki so v 
neposredni bližini, čistili celo lastniki. 
 
Matjaž Manfreda pove, da je problem v zgornjem delu potoka. Problem nastane, ko 
veje in ostale stvari zabije in gre potok prek. 
 
Albina Pajtler pove, da vzdrževanje vodotokov ni v pristojnosti občine. V kolikor je 
kriva sečnja, pa je za to pristojen Zavod za gozdove. 
 
Marjana Perklič pove, da je dovoz iz Srparske poti na Kovaško cesto (pri Faku) zelo 
nepregleden (visoka živa meja). Ali je možno postaviti ogledalo? 
Nadalje pove, da je okolica Bitnerja zelo zanemarjena in neurejena. Zakaj nekdo ne 
očisti in pokosi? 
Vpraša, kdaj bo na našem pokopališču možen pokop z raztrosom pepela po travi. 
 
Da pobudo, da Občinska uprava pripravi dopis v smislu opozorila za vse lastnike 
psov, da se jih vodi obvezno na vrvici. Predlaga, da se vsaj ob oglasnih deskah 
postavijo smetnjaki oziroma koši za pasje iztrebke. 
 



Župan pove glede Bitnerja, da še ni lastnika. Mariborske terme se ne morejo vpisati v 
zemljiško knjig, saj niso pravni naslednik bivšega podjetja TG Pohorje. Neuradno 
lahko pove, da se pripravljamo, da bo Občina Lovrenc na Pohorju vložila predlog za 
vpis. V kolikor sedanji lastnik ne bo uredil (poslali mu bomo urgenco), bomo to 
uredili mi. 
 
Edvard Goričan pove, da so člani sveta dobili po elektronski pošti pobudo gospoda 
Sajkota, za rešitev problematike podelitve služnosti. Predlaga, da se ta pobudo 
prouči, kakšne so možnosti rešitve. 
Predlaga, da svet dobi pregled stroškov po tožbenih zahtevkih (realiziranih in 
stroških, ki jih še pričakujemo). Meni, da je potrebno razmisliti ali se gre kdaj v 
tožbo, ali ne. 
Nadalje vpraša, kakšne naloge opravlja podžupan. 
Meni, da bi bilo dobro, da župan predstavi novo v.d. direktorico. 
 
Župan pove, da bomo dali pisni odgovor. Glede služnosti pa pove, da bomo v 
naslednjem tednu to služnost (odplačno služnost) dali podjetju Elektro Maribor. Tu ne 
gre za javni interes, ampak za privatni. Premoženje občine je potrebno čuvati in če 
kdo posega v premoženje, nam ostane samo tožba. 
 
Tomaž Golob odgovori glede križišča Srparske poti in Kovaške ceste. Za ceste skrbi 
lastnik, predlaga, da občinska uprava prouči, ali je živa meja z ograjo postavljena z 
zakonskimi določili. V kolikor ni, lahko zahteva od lastnika, da ograjo odstrani. Če pa 
ograja ustreza, pa se lahko postavi ogledalo. 
 
Župan pove, da je v naši občini kar nekaj ograj postavljenih v telo ceste. Vsak primer 
moramo pogledati posebej. Za varnost moramo poskrbeti. 
 
Glede pobude o psih se strinja in pobudo podpira. Glede vodenje psov je tudi 
zakonsko določilo in če kdo to ne upošteva, se ga lahko prijavi. 
Ugotavlja, da je košev za smeti premalo, zato predlaga, da se koši za smeti 
namestijo tudi ob stranskih ulicah. 
 
Rok Urnavt ugotavlja, da Odbor za pripravo prireditev v letošnjih Jezernikovih dnevih 
ni pripravil nobene prireditve, ali se morda moti. 
 
Župan na koncu vprašanj in pobud predstavi novo v.d. direktorico občinske uprave, 
Ireno Stajan Kukovec. 
 
Irena Stajan Kukovec se po predstavitvi zahvali za zaupanje. 
 
 
19. SEJA OS – 14.12.2017 – POBUDE IN VPRAŠANJA 
Rok Urnavt vpraša, zakaj je cesta ob Slepnici sanirana delno. Kaj se dogaja na 
Kovaški cesti v spodnjem delu, da se luščijo robniki, ali je to od pluženja? 
 
Župan odgovori, da je ARSO v obnovo obrežja vložil cca 350 tisoč €. Obnova brežin 
se bo nadaljevala v spomladanskih mesecih. Cesta pa se bo širila takrat, ko bomo 
gradili kanalizacijo (cesta bo široka 4,60 m).  



Glede robnikov na Kovaški cesti pove, da poškodbe verjetno niso od pluženja.  
 
Albina Pajtler pove glede robnikov na Kovaški cesti, da poškodbe verjetno niso od 
pluženja. Na kvalitetnem prevzemu v septembru pa so se dogovorili, da bo podjetje 
Slemenšek preverilo kvaliteto robnikov z dobaviteljem. 
 
Tomaž Golob da pobudo, da se na starem Jodlu očisti kužno znamenje, ki je precej 
zaraščeno. Z lastnikom zemljišča se je potrebno dogovoriti, da se to znamenje očisti.  
 
Leo Čelofiga izrazi pohvalo gasilcem PGD Lovrenc na Pohorju in kmetom, ki so 
pomagali sanirati škodo po zadnjem viharju. 
Ponovno da pobudo, da se na vhodu v Lovrenc na Pohorju (Mariborska cesta) 
brežina očisti. Predlaga, da se dogovori z lastniki, da to uredi naš režijski obrat. Na 
Ruti pri dravskem mostu so vedno odpadki. Predlaga, da tam večkrat smeti 
poberemo in očistimo.  
Predlaga, da se za Osnovno šolo Lovrenc na Pohorju nabavi ustrezen stalen 
agregat.  
 
Edvard Goričan poda krajše poročilo o volitvah v Državni svet RS, ki jih je opravil kot 
naš predstavnik elektor. 
Nadalje poda informacijo, da je kor v cerkvi sv. Radegende saniran, da pa bo 
potrebno še sanirati razpoke v zidovih.  
Po dolgem času je kužno znamenje v Puščavi (pri Zalerju) postavljeno. Kakšno je 
stanje glede OPN? 
 
Župan pove, da bomo z delom OPN nadaljevali po novem letu. 
 
Aleš Ribič vpraša, zakaj se cesta čez »Oslico« v Puščavi, ki smo jo uporabljali kot 
zasilni izhod v času, ko je bila regionalna cesta zaprta, ne sanira.  
 
Albina Pajtler pove, da je v Puščavi problematična nosilnost lesenega mostu. Zato je 
cesta zaprta za ves promet. 
 
Marjana Perklič pove, da bi morali imeti v občini več novoletnih okraskov, predvsem 
novih. Zanima jo, koliko stane novoletna okrasitev? 
 
Župan pove, da nas vsako leto okrasitev pride cca. 6 tisoč €. 
 
Matjaž Manfreda pove, da glede na pogoste ujme predlaga, da damo čim več elektro 
kablov v zemljo. 
 
Župan pove, da se s tem strinja. 
 
Maksimiljana Obrulj vpraša, če bo cesta pri Cinku sanirana še pred zimo? 
 
Albina Pajtler pove, da je cesta bila v popisu škode. 
 
Tomaž Sušec povabi člane OS na decembrske prireditve. 
Na mizo je bil dan odgovor na temo, kaj in kako dela Odbor za pripravo prazničnih 
dni. 



Zahvali se vsem sodelujočim v odpravljanju škode ob zadnjem viharju, ki nas je zajel. 
Ob praznovanju 120. letnice Osnovne šole Lovrenc na Pohorju je manjkal županov 
nagovor. 
 
Župan pove, da bi bilo prav, da bi dobil besedo tudi ustanovitelj zavoda. Proslava pa 
je bila lepa. 
 
 
20. SEJA OS – 21.12.2017 – NI BILO POBUD IN VPRAŠANJ 
 
 
21. SEJA OS – 11.1.2018- NI BILO POBUD IN VPRAŠANJ 
 
 
22. SEJA OS – 22.2.2018 
Marija Perklič pove, da Nepremičninski sklad pokojninskega in invalidskega 
zavarovanja d.o.o. prodaja dve stanovanji. Ali je možno, da bi se dogovorili, če 
imamo kakšnega prosilca, da bi ti dve stanovanji najeli ali kupili. 
Poda informacijo, da potekajo dogovori za radijsko delavnico radia Maribor, ki bi bila 
v Lovrencu na Pohorju. 
 
Albina Pajtler odgovori, da je Nepremičninski sklad pokojninskega in invalidskega 
zavarovanja d.o.o. lastnik celotnega objekta na Šolski ulici 12 in nekaj stanovanj na 
Šolski ulici 20-22. Občina objavlja javni razpis, ko ima sama prosta stanovanja. 
Zadnji razpis smo imeli pred 4 leti. Sedaj nimamo odprtega razpisa. Nepremičninski 
sklad pa ne dovoljuje stalne prijave osebam mlajših let. Kar se nakupa tiče, pove, da 
smo bili seznanjeni z javno dražbo, vendar v proračunu nismo našli sredstev za ta 
nakup. Sklad stoji na stališču, da s takšnim najemom zgubljajo stanovanja. 
 
Edvard Goričan vpraša, kaj je občina do sedaj naredila glede zemljišča pri investiciji 
rekonstrukcije ceste na Činžatu. 
Nadalje da pobude: 

- Pri iskanju javnih delavcev, oziroma ko javna dela razpisujemo, da naj se bolj 
pazi na ustrezen profil. 

- Imamo zastarel odlok o psih – predlaga, da občinska uprava pripravi novega. 
Psi morajo vedno biti privezani ali za ograjo in ne morejo prosto tekati.  

- Opozori na pse, ki v tem globokem snegu gonijo divjad. 

- Predlaga, da v letošnjem letu razmislimo o izhodiščih za imenovanje Draga 
Vresnika za časnega občana občine Lovrenc na Pohorju v letu 2019. 

Župan pove, da se zahvaljuje za takšne pobude. Glede javnih delavcev pove, da 
nam zavod za zaposlovanje ne odobri več javnih del na področju komunale. 
Trenutno imamo odobrena dva delavca. 
Glede psov se strinja, da čim prej pripravimo ustrezen odlok. 
Za predlog častnega občana se strinja.  



 
Albina Pajtler pove, da je občinska uprava bila aktivna toliko, da je naročila 
nadaljevanje oziroma naročila geodetski postopek, ki bi po pravnomočni odločbi bil 
osnova za dogovorjen način razlastitve. Geodet je elaborat na Geodetsko upravo že 
oddal. Odločbe še nismo prejeli. Geodetsko upravo bomo prosili za prednostno 
obravnavo. 
 
Simona Grobelnik predlaga, da PGD Lovrenc na Pohorju pripravi konkreten finančni 
načrt potreb. 
 
Leo Čelofiga vpraša: 

- Ali so kakšne nove informacije glede lastništva penziona Bitner? Kaj je občina 
od zadnje obravnave storila?  

- Kaj je z »ratrakom« za pripravo tekaških prog? Zakaj se ob takšni količini 
snega ne uredijo tekaške proge? 

Nadalje da pobude: 
- Da se zagotovi več sredstev na režijskem obratu za nabavo močnejših 

delovnih strojev za zimsko službo. Slabo so očiščeni pločniki, parkirišča in poti 
pred javnimi ustanovami. 

- Da se popravi javna razsvetljava v Šolski ulici, saj že nekaj časa ne dela. 

- Častni občan občine naj bo živa oseba. Podpira pa pobudo za Draga 
Vresnika. 

Zahvali pa se za odgovor z zadnje seje. 
 
Župan pove glede Bitnerja, da peljemo aktivnosti naprej. 
Glede javne razsvetljave pove, da bomo urgirali. Opozori pa tudi, da razsvetljava Pod 
bregom tudi ne sveti. 
 
Albina Pajtler pove, da Pod bregom sveti stara razsvetljava, v dogovoru z izvajalcem. 
Poznamo problem in ga rešujemo. 
 
Irena Kukovec-Stajan pove, da smo iz Pokrajinskega muzeja pridobili dokumentacijo, 
ugotovili, da je podjetje v likvidaciji. Česa drugega iz teh dokumentov ne moremo 
ugotoviti. Pridobiti si moramo likvidacijski zapisnik, da vidimo, kaj se je na tem 
področju dogajalo. Aktivnosti peljemo naprej. 
 
Tomaž Golob pove, da je cesta Pot Šercerjeve brigade, ki še ni končana, precej 
luknjasta, predvsem pod Urbancem. Predlaga, da čeprav je cesta še v izgradnji, da 
se luknje pokrpajo. 
Nadalje pohvali delo zimske službe, predvsem to, da se v ožinah sneg odvaža. 
 
Albina Pajtler pove, da smo dan pred sneženjem izvajalca opozorili na luknje v 
cestišču (cesta je še gradbišče) in so jih že pokrpali. 
Glede zimske službe pove, da upoštevamo pravilnik o vzdrževanju cest, ki 
opredeljuje tudi zimsko službo. V prilogi pravilnika so tudi prioritete vzdrževanja, ki 



govorijo tudi o tem, kdaj se smatra, da je cesta prevozna, kakšni zastoji so možni na 
določeni cesti. Naš namen ni, da bi se tega pravilnika držali dobesedno, vendar z 
resursi, s katerimi razpolagamo (z 10. kooperanti) in njihovo opremo, skušamo 
maksimalno opravljati prevoznost cest. Za snežne verige imamo postavljene znake. 
Če pa so kakšni problemi, pa smo tudi spreminjali prioritete. 
 
Boštjan Petelin pove, da gasilsko društvo porabi za redno vzdrževanje (obratovalni 
stroški) kar 11.870 EUR na leto. Redno dotacijo pa dobijo v višini 7.000 EUR. 
Dolgoročno bi potrebovali več sredstev za redno vzdrževanje. 
 
 
23. SEJA OS – 24.4.2018 
Boštjan Petelin pove, da so na občinsko upravo oddali plan potreb gasilcev. 
Predlaga, da se da v plan rekonstrukcija Drvarske poti. 
 
Tomaž Golob poda ponovno pobudo in sicer: postavitev dodatnih košev za smeti in 
košev za pasje iztrebke v naselju Lovrenc na Pohorju – ali so že nabavljeni? 
Predlaga, da se do naslednje seje pripravi pregled pobud za celoten mandat in 
predvsem obrazložitve za nerealizirane pobude, zakaj jih ni možno realizirati. 
 
Župan pove, da bodo na naslednji seji pripravljene pobude in odgovori, zakaj katera 
ni realizirana. 
 
Leo Čelofiga na kratko predstavi mrežo prostovoljcev, ki so združeni za reševanje 
določenih problemov v kraju (postavitev klopi, košev za smeti, košev za pasje 
iztrebke, ..). 

- Pohvali obe čistilni akciji – mreža prostovoljcev je za prvo akcijo podala tudi 
poročilo. 

- Županu in Albini Pajtler se zahvali za posredovanje pri čiščenju brežine na 
vhodu v kraj. V nadalje je razmisliti, ali bi posadili nov drevored. Ta vstopna 
točka pa bi morala biti redno vzdrževana. 

 
Župan pove, da bi glede vstopne točke počakali na projekt rekonstrukcije državne 
ceste. 
 
Simona Grobelnik pove, da je poslala pisno vprašanje na občino, vendar ni dobila 
odgovora, zato vpraša, če je prav razumela, da je javni razpis za obnovo kuhinje 
pripravljen in bo možno do 15.5.2018 izbrati izvajalca. 
 
Župan odgovori, da je tako zagotovljeno. Sklep o sofinanciranju (21. člen) smo dobili 
šele pred dnevi, zato ni bilo možnosti, da prej opravimo javni razpis. 
 
Marko Rakovnik pove, da smo v zvezi z 21. členom res imeli tri dopolnitve, ki na 
koncu niti niso bile izvedene in je bila kljub temu vloga popolna. Dva tedna smo 
potrebovali, da smo razčistili, kaj je gospa na ministrstvu mislila z dopolnitvami. 
Kasneje je svoje dopolnitve umaknila in vlogo označila za popolno. 
 
Simona Grobelnik pove, da je škoda, da se vmes ni pripravljala dokumentacija. 
Zanima jo, kako bo z nadomestno kuhinjo, ali poznamo časovnico, kako je z opremo.  



Vpraša glede rekonstrukcije šolske kuhinje in sicer, kolikšna je infrastrukturna 
investicija, koliko je potrebno za opremo in delovanje nadomestne kuhinje? 
Ali je finančna konstrukcija usklajena s proračunom.(cca. 15.000,00 €). 
 
Marko Rakovnik pove, da polovico investicije finančno predstavlja oprema, ostalo 
polovico investicije pa so gradbena dela. Oprema ni del stroškov, ki se lahko 
uveljavljajo po CPO, ampak je naš strošek. V kolikor bo ponudba nižja, kot je 
projektantski predračun, bodo sredstva ostala in bomo morali še najti nadomestni 
projekt za črpanje ostalih nepovratnih sredstev. 
 
Simona Grobelnik vpraša, ali je idejni projekt usklajen? Glede ostalega bo poslala 
tabelo  dodatnih stroškov, ki so planirani v šoli. 
 
Marko Rakovnik odgovori, da smo z ravnateljico idejni projekt usklajevali, kot tudi 
rešitve po prvem juniju. 
 
Simona Grobelnik - Skladno z včeraj dogovorjenim na seji OS v nadaljevanju pošiljam dogovorjeno tabelo - nekaj 
manjših stroškov, ki bi bili v letu 2018 še nujni v OŠ in bi jih bilo dobro vključiti v rebalans proračuna (predvidoma 
torej konec junija). S podatki razpolagam kot članica Sveta zavoda, sicer pa jih je OŠ z občino že izmenjala.  
 

 
 
Vesela sem tudi podanih informacij, da je javno naročilo za prenovo kuhinje tik pred objavo in se s 15.5. torej 
pričakuje, da bo izvajalec že izbran in lahko pričel dela s 1.6.2018. V projekt prenove kuhinje so vključena 
investicijska dela in oprema. Glede projekta prenove kuhinje smo se včeraj na seji tudi pogovarjali o vzpostavitvi 
začasne nadomestne kuhinje, ki bo prav tako zahtevala nekaj finančnih sredstev - hvala g. županu za zagotovilo, 
da tekoče ne bi smelo biti težav in bo sredstva zagotovil s prerazporeditvami oz., če bo potrebno, konec junija 
tudi v rebalansu proračuna.  
 
V kolikor bi se od včeraj podane časovnice odmikali oz. bi se to odmikanje nakazovalo, vljudno prosim 
(kot že izraženo na seji) za informiranje.  
 
Ponovno opozarja na nerealizacijo na področju spodbujanja kmetijstva. 
 
Edvard Goričan pove, da je na zadnjih dveh sejah spraševal, kako je s postopkom 
razlastitve na Činžatu, glede obnove ceste. 
Sprašuje se, ali bo OPN še možno sprejeti v tem mandatu? 
Občinski upravi priporoča, da večjo pažnjo polaga izbiri projektantov in izvajalcev 
investicij, da bodo le te bolj kvalitetne in smiselne. Ali ima uprava kaj v načrtu, da se 
bo nekaj spremenilo na tem področju. Ko gledamo zaključni račun, ugotovimo, da 
imamo veliko reklamacij in le te padejo, ker je bil projekt slab. To se vleče pri vrtcu, 
pri športni dvorani, pri knjižnici. 
Zanima ga, kako je z reklamacijami pri sistemu teramiks – razpoke, ki niso normalne 
(cesta proti zgornji Ruti). 



 
Župan pove, da bo do konca maja javna razgrnitev OPN. Kar zadeva teramiks, je 
napaka v prehitri gradnji. Pravega vzroka pa niso našli niti strokovnjaki. Ko se 
razpoke zalijejo, je potem v redu in asfalt drži. Vse ostale ceste, ki smo jih delali po 
klasični metodi, pa tudi vidimo, v kakšnem stanju so. Težki kamioni so nam te ceste 
popolnoma uničili (cesta na Rdeči Breg, Slepnica, proti Sgermu in naprej). 
 
Albina Pajtler pove, da so imeli v jeseni 2017 pregled ceste na Ruti in takrat še ni bilo 
razpok, razen ene, ki pa so jo zalili. Prav bi bilo, da vsi uporabniki cest upoštevamo 
meje pri obremenitvah cest. Nihče od tistih, ki izkoriščajo gozd, ne razmišlja, kaj bodo 
ti težki tovornjaki naredili na cestah. Pri nas so preobremenjeni, ko pa gredo na druge 
ceste, pa tovor preložijo.  
V zvezi z razlastitvijo pove, da je geodet v začetku decembra 2017 vložil na 
geodetsko upravo elaborat. Mi smo geodetsko upravo tudi pisno zaprosili za 
prednostno obravnavo. Ko bomo dobili odločbo, bomo lahko preprojektirali cesto. 
 
Marija Perklič vpraša, če bo OPN v javni razpravi v maju? 
Vpraša glede javnih del, koliko jih je vključenih in zakaj jih ni več? Prosi za razlog, 
zakaj jih ne moremo imeti več. 
Kakšni načrti so z bivšo pošto na Činžatu? Zakaj se prostor ustrezno ne uredi. 
Kako je z računi za deževnico – položnice so višje zaradi deževnice. Kako je s tem? 
Turistično informativna pisarna – delavka preko javnih del bo kmalu zaključila z 
delom. Kdo jo bo nadomeščal? Ali je kakšen plan razvoja, ali lahko dobijo 
srednjeročni plan za turizem? Ali kdo dela na tem področju? Kaj naj turistu ponudimo, 
razen svežega zraka. 
 
Župan pove, da bomo na vsa ta vprašanja podali pisni odgovor.  
Dnevnega turizma imamo več kot pred leti. Rak rana našega turizma je 
infrastruktura. Turizem se lahko v enem letu uniči, gradi pa se 20 let. Narediti bomo 
morali nadgradnjo v turizmu. Veliko se je že naredilo in smo na pravi poti. Zunanji 
gosti to opazijo, mi pa smo včasih kar malo nestrpni. 
V informacijsko pisarno bo prišla ponovno javna delavka. Javnih del pa vsako leto 
dobimo manj. V režijski obrat pa jih praktično ne dobimo več, letos samo dva. 
 
Albina Pajtle pove, da za vse dejavnosti, ki jih imamo v režijskem obratu, imamo 
samo enega človeka in ni za razmišljati, da bi z javnimi deli pokrili primanjkljaj. 
Dejstvo je, da kljub temu, da imamo sedaj dva javna delavca, je samo zaposleni tisti, 
ki je sposoben nositi kosilnico za košnjo na pokopališču in ta delavec ne bo zmogel, 
da bi pokosili pokopališča in javne površine, kje pa je še vse drugo. Zelo pozitivna je 
sugestija za nabavo košev za pasje iztrebke. Kdo jih bo čistil? Naš delavec ne zmore 
več. 
Glede položnic pove, da na računih piše, da se podjetje Nigrad obvesti, če ima kdo 
speljano deževnico v kanalizacijski sistem. Na računih še piše, kakšno službo vse še 
opravljajo. Dejstvo je, da nekateri imajo v sistem speljano strešno vodo, zaledno 
vodo , kar pa je nedopustno. Ljudje zaradi tega dopisa ne plačajo več. 
 
Župan pove, da bomo za to področje morali zaposliti vsaj še dva. 
 
Matjaž Manfreda pove, da podpira dve zaposlitvi v režijskem obratu. 
Robnik na parkirišču pri pokopališču je potrebno znižati, saj je previsok. 



 
Maksimiljana Obrulj ponovno predlaga, da se v kraju postavi javni WC – predlaga v 
bližini pokopališča. 
Glede turistov pove, da je žalostno, da v kraju ne morejo dobiti hrane. 
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